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මස්කෙළිය ප්රාපකීය ය සවපක  2022.06.13 දින පැවති මහප සවපක  වපර්තපවයි. 

 
2022.06.13 වන දින පෙ.ව 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ ප්රනධාාන්වවපයන් 
සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 
 
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කෙො) 
අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාම්ව ආදරපයන් පිළිගනිමින් ආගම සිහි 
කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටින අතර හදිසි අවශ්යයතාවය්  මත ගරු මන්්රීී 
ඒ.රවින්ද්ර රාාා මැතිතුමා හට අද දින සභා රැස්වීමට ෙැමිණීමට පනොහැකි වන බව පල්කම්තුමා පවත 
දුරකථනපයන් දන්වා නිවාඩු ඉල්ලා ඇතිබවද දැනුම් පදමි. මීළඟට ෙසුගිය සභාපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය 
සඳහා ඉදිරිේව කරමි. 
 
ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ෙසුගිය සභා වාර්තාපේ 14 වන පිටුපේ කාරණා අංක 02 යටප්ව පසෞඛ්යය කංකානම එස්.ආනන්දන් මහතා 
පිළිබඳ සාකච්ඡාව්  සිදුකර තීරණය්  ලබාපගන තිපබනවා. එකී තීරණයට අනුව එම විමර්ශ්යනය කුමන 
ත්වවයක ෙවතින්පන්ද? ඒ අනුව ලබා ගන්නා ලද ක්රිායාමාර්ගය කුම් ද? එපසේ පනොමැතිනම් එම විමර්ශ්යනය 
දින කිහිෙයකට ෙැවැ්වපවනවාද? යන්න ගරු සභාෙතිතුමියපගන් දැනගැනීමට කැමැ්වපතමි. 
 
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

එම ගැටළුව සඳහා ෙසුගිය 10 වන දින විමර්ශ්යන නිලධාාරි මහතා ෙැමිණ සිටි නමු්ව එදින ෙළා්ව ොලන 
සම්පම්ලනපේ එකඟතා ගිවිසුම අ්වසන් කිරීමද කළ යුතුව තිබුණු පහයින් පමම විමර්ශ්යනය සඳහා පවන්ව 
දිනය්  විමර්ශ්යන නිලධාාරී මහතා විසින් ලඟදීම ලබාපදනු ඇත. 
 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

විමර්ශ්යනය සිදුකළ යු්වප්ව අදාල සභා රැස්වීම ෙව්වවා දින කීය්  තුලද? ඒ සම්බන්ධාව කරුණු කාරණා 
තිපබනවා. පමම විමර්ශ්යනය විධිම්වව සිදුකළ යුතුයි. පමම කටයු්වත පිළිබඳව ෙැමිණිලි ලිපි තිපබන බවට 
ෙසුගිය සභා වාරපේදී සදහන් කළ්ව එම ලිපිද ඉදිරිේව කපළේ නැහැ. 
 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

විමර්ශ්යනය සිදුකරන අවස්ථාපේදී ඒ සියල්ල ඉදිරිේව කරනු ලබනවා. 
 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

විමර්ශ්යනය්  සඳහා පගන්වා ගැනීම සම්බන්ධාව සාරධාර්ම පිළිෙැදිය යුතුයැයි මා අදහස් කර සිටිනවා. ෙසුගිය 
සභා වාරපේදී පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර අද දින සභා රැස්වීම ද් වා විමර්ශ්යනය පනොකිරීමට පහේතු 
පමොනවාද? එම නිලධාාරියා පම් පිළිබඳව වැඩිදුර කටයුතු සඳහා පිවිපසන්පන් නම් එය සුදුසු බවට මම අදහස් 
කරමි. විමර්ශ්යන නිලධාාරී ෙසුගිය 10 වන දින විමර්ශ්යන කටයුතු සඳහාම ෙැමිණිපේ නම් පම් පිළිබඳව කරුණු 
ඉටුකර තිබිය යුතුයි. එම වැඩසටහන ෙැය පදක්  ෙැවැ්වවුවා නම් පමම විමර්ශ්යන කටයුතු සඳහා ෙැයක 
කාලය්  පවන්කර කටයුතු කරන්න තිබුණාපන්ද? සභාපේ පමෙමණ සාකච්ඡා කර විමර්ශ්යනය්  සිදු 
පනොකපළේ නම් පමම පකොළ ටික්ව අෙරාපද පන්ද?  
 
ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

සභාපේ පසෞඛ්යය අංශ්යපේ පසේවය කරන ී.ආනන්දන් මහතා පිළිබඳව ෙසුගිය මුදල් කමිටුපේදී සාකච්ඡා කර 

අනතුරුව සභාවට ඉදිරිේව කර තිබුණා. ඒ අවස්ථාපේදි ගරු  සභාෙතිතුමිය සහ පල්කම්තුමා මඟින්ද අදහස්  

ඉදිරිේව කර තිබුණා. ඔහුපේ පසේවපේ ගැටළුව්  නැහැ. ඔහු පිළිබඳව පෙෞද්ගලිකව ප ෝදනාව ඉදිරිේව වී 

තිපබනවා. එනිසා ඔහු පිළිබඳව විනය ෙරී් ෂණය්  සිදුකරන බවට ෙැවසුවා. එ් තරා ආයතනයක යම්කිසි 

නිලධාාරිපයකුට විරුද්ධාව ප ෝදනාව්  ඉදිරිේව කරන්පන් නම් ඒ පිළිබඳව එම නිලධාාරියා පවත දැනුම් දිය 

යුතුයි. ඔහුපේ පෙෞද්ගලික ලිපි පගොනුවට යන්පන් නම් ඔහුව අෙහාස කළ බවට අර්ථව්ව වන්පන් නැහැ. 

පමම කාරණාව දැනට ප්රනසිද්ධා පවලයි තිපබන්පන්. පමය්ව අෙහාසය්  තමයි. ඔහු වැරැදි කර ඇ්වනම් 

පමවැනි ප ෝදනාව්  තමන්ට විරුද්ධාව තිපබන බවට ෙළමුව ඔහු දැනපගන සිටිය යුතුයි. පකපනකු 
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ප ෝදනාවකට ල්  වී ඇ්වනම් ඒ පිළිබඳව ඔහු දැනුව්ව කර දින 14 ්   තුල ඔහුට විරුද්ධාව කටයුතු කළ 

යුතුයි. පමහිදී එවැනි කටයු්වත්  සිදු පනොවීම කණගාටුවට කාරණාව් . ඔහුට විරුද්ධාව පෙෞද්ගලිකව මුදල් 

කමිටුපේ සාමාජිකපයකු තමයි මුදල් කමිටුවට ප ෝදනාව්  ඉදිරිේව කර තිපබන්පන්. සමහර විට 

පෙෞද්ගලික ආරවුල්  පවන්න්ව ඉඩ තිපබනවා. නමු්ව ඒ සඳහා පමතරම් දුරට කාර්යය්  සිදු කිරීමට අවශ්යය 

නැහැ. එපසේනම් අදාල මන්්රීීතුමා වහාම ඔහුට විරුද්ධාව ඇති ප ෝදනාව ඉදිරිේව කර තිබිය යුතුයි. ලිඛිතව 

පහෝ ඉදිරිේව කර තිබිය යුතුයි. එවැනි පද්වල් පිළිබඳව කටයුතු කිරිපම්දී නීතයානුලවලව සිදුකළ යුතුයි. 

පෙෞද්ගලිකව ආරවුල් තිපබනවා නම් ඒවා සභාවට පගනවි්ව සභාපේ කාලය නාස්ති කරන්න එො. 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පමය පෙෞද්ගලිකව පකපනකුට විරුද්ධාව සිදුකරන කාරණාව්  පනපවයි. මුදල් කමිටුපේ සාකච්ඡා කළ නිසා 

තමයි සභාවට ඉදිරිේව කපළේ. 

 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

කාපේව්ව හිත රිදවීපම් අදහසින් මම පමය ප්රනකාශ්ය කපළේ නැහැ. පකපනකුට විරුද්ධාව ප ෝදනාව්  ඉදිරිේව 

කිරීපම්දී ෙළමුව එය ලිඛිතව පල්ඛ්යනය්  වශ්යපයන් ඉදිරිේව කළ යුතුයි. බාහිපරන් බලන අවස්ථාපේදී පමය 

එ් තරා පෙෞද්ගලික ආරවුල්  බවටයි පෙනී යන්පන්. පමම කාරණාව සතයය්  නම් පමපත්  විමර්ශ්යනය 

සිදු පනොකපළේ ඇයි? එම මන්්රීීතුමා විසින් පම් පිළිබඳව අවධාානය පයොමු පනොකරන්පන් ඇයි?  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

විමර්ශ්යනය සිදු කරන අවස්ථාපේදී එකී මන්්රීීතුමා ලිඛිතව පල්ඛ්යන ඉදිරිේව කරයි. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී්ව පම් පිළිබඳව මම ෙවසා තිබුණා. ෙරිොලනය භාරව කටයුතු කරනු ලබන්පන් 

පල්කම්තුමා. ඔහු වැඩ කළාද නැද්ද යන්න පිළිබඳව ෙරී් ෂා කිරීපමන් අනතුරුව තමයි ඔහුට අතිකාල 

දීමනාව සඳහා පල්කම්තුමා අනුමැතිය ලබා දී ඇ්වප්ව. ඔහුට විරුද්ධාව ප ෝදනා ඉදිරිේව කර තිපබන්පන් 

නම් එය පල්කම්තුමාපේ අෙරි් ෂාකාරී කටයු්වත් ද? 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

නැහැ. එය පල්කම්තුමාපේ අෙරි් ෂාකාරී කටයු්වත්  පනපවයි. එදින පම් පිළිබඳව පල්කම්තුමා ඉතා 

ෙැහැදිලිව ෙවසා තිබුණා.  

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

අදට්ව මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාව පිළිබඳව යම් පහෝ තරමක පහොඳ නාමය්  ෙවතින්පන් නම් එය පසෞඛ්යය 

අංශ්යය නිසයි. ඔවුන් විසින් සිදුකළ වරැදි වසන් කිරීම සඳහා මා පමය ෙවසන්පන් නැහැ. පකපනකුට විරුද්ධාව 

ප ෝදනාව්  ඇ්වනම් එය ඔප්පු කළ යුතුයි. නිකරුපේ ෙැවසිය පනොහැකියි.  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පහේතුව්  පනොමැතිව කවුරුන් පහෝ එපලස ෙවසන්පන් නැහැ. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

එකී නිලධාාරියා සභාව විසින් තමාට අෙහාස වන පලස ප්රනකාශ්ය කර සිටින බවට ෙවසා, ඔහු නඩු 

ෙැවරුවපහෝව සභාව්ව පම් සඳහා පිළිතුරු ලබාදිය යුතු ත්වවය්  උදා පේවි. එනිසා පම් පිළිබඳව වහාම 

තීරණය්  ලබා ගන්න. 

ගරු මන්ත්රීත ටී.වසන්තකුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

ෙසුගිය මුදල් කමිටුපේදී පසෞඛ්යය කංකානම පිළිබඳව සාකච්ඡා කර තිබුණා. පෙෞද්ගලිකව එ්  මන්්රීීවරපය්  

ෙමණ්  අදහස් ෙළකළ බව සදහන් කර තිපබනවා. නමු්ව අපනකු්ව මන්්රීීවරුන්ද අදහස් ෙළකර තිබුණා.  

 

 

 



3 
 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දරපජ් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

ෙසුගිය මුදල් කමිටුපේදී අතිකාල දීමනා පගවීම සම්බන්ධාව සාකච්ඡා කරන අවස්ථාපේදී පම් කාරණාව 

පිළිබඳව අදහස් ඉදිරිේව වුණා. පමහිදී කාට්ව යහේව අයහේව කරුණු නැහැ. ෙසුගිය කාලවලදී පහේමන්ත 

යන අය සම්බන්ධාව්ව මුදල් කමිටුපේදී සාකච්ඡා සිදුවුණා. ඒ අවස්ථාපේදී වුව්ව එම කාරණාව අතහැර 

දැම්මා. එනිසා පමම කාරණාව පිළිබඳව පහෝ විධිම්වව කටයුතු කරන්න. එදින ඔහු පම්වා ඔප්පු කිරීමට 

අවශ්යය  සා් ි  තිපබන බවට ෙැවීම පහේතුපවන් තමයි පමය විමර්ශ්යනයට ගන්නා පලසට අපි ෙැවසුපේ. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ප ෝදනා ඔප්පු කරන පත්  ඔහු චූදිතපය්  ෙමණයි. පමවැනි අවසථ්ා වලදී ඔබතුමියපේ නිලයට අනුව 

කටයුතු කරන්න.  

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පකපනකු පිළිබඳ ව ප ෝදනා ඔප්පු පනොකර ඔහු පිළිබඳව පම් අයුරින් සභාපේ කතා කපළෝව එම කරුණු 

සභා වාර්තාවට ඇතුල්ව පවනවා. 

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී කතාකළ තව්ව විෂය්  තමයි සැණපකළිය පිළිබඳ වූ කාරණාව. ඒ කාරණාව පිළිබඳව 

ෙළා්ව ොලන සහකාර පකොමසාරිස් කාර්යාලපේ සිට පිළිතුර්  ලැබුණාද? එම පිළිතුර අනුව ගන්නා ලද 

ක්රිායාමාර්ගය කුම් ද? 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

මාර්තු මාසයට අදාල සභා වාර්තා නිරී් ෂණ ලිපිය ෙමණයි ලැබී තිපබන්පන්. අපප්රනේල් මාසයට අදාල වූ 

නිරී් ෂණ ලිපිය පමපත්  ලැබුපේ නැහැ. ලිපි පගොනු සියල්ල රැපගන පගොස් තිපබනවා.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පමම කරුණු මීට පෙර සභාවට ෙවසන්න තිබුණා පන්ද? 

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.නිතයපනන්දන් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

පමම කරුණු සඳහා ඉ් මණින් කටයුතු සිදු කරන පලස ඉල්ලා සිටින අතර ෙසුගිය මාසපේ සභා වාර්තාව 

නිවැරදි බවට මම පයෝානා කරමි. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දරපජ් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

එම පයෝානාව මම ස්ථීර කරමි. 

 

 

 

 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ෙළා්ව ොලන ආයතනවල ව්වකම් ඔන්ලයින් ක්රසමය මඟින් ලියාෙදිංචි කිරීම සඳහා ට්රාන්ස්පප්රන්සි 

ඉන්ටර්නැෂනල් ආයතනය ලිපිය්  පයොමු කර තිපබනවා. මාපේ විපශ්යේෂ කතාපේදී ඒ සඳහා අනුමැතිය 

ඉල්ලා සිටිමි. ලිපි පයොමු කිරීපම් අවස්ථාපේදීද පමය ඉදිරිේව කරනු ලබනවා. මීළඟට වතුකරපේ විවිධා 

වැඩසටහන් දිය්ව කරන පලසට පමහිදී අපි කතා පවනවා. ඒ වපේම වතුකර ප්රනපද්ශ්යවල පම් කාල 

වකවාණුපේ ම්වද්ර වය භාවිතය වැඩි පවමින් ෙවතිනවා. එපමන්ම ොසල් දරුවන්හටද අධික පලස පමය 

බලොනවා. පමපසේ වුවපහෝව අනාගත සමාාය විනාශ්ය පේවි. ගරු මන්්රීීවරුන් වන අෙ පම් පිළිබඳව වැඩි 

අවධාානය්  පයොමු කළ යුතුයි. පමවැනි ක්රිායාමාර්ග වල පයදුනපහෝව එම දරුවන්පේ අධායාෙන කටයුතු 

විනාශ්ය පවනවා. ළමා ආර් ෂක සහ ෙරිවාසයට තමයි පමම සිසුන් පයොමු කරන්න සිදු වන්පන්. එනිසා 
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අෙපේ සමාා අභිවෘද්ධිය සැලකිල්ලට ගනිමින් ගරු මන්ත්රිමවරුන් වන අෙ වැඩි අවධාානය්  පයොමුකළ  යුතු 

බවට ඉල්ලා සිටිමි. වතුකරපේ පඩංගු මර්ධානය සහ පකොවිඩ් වසංගතය සඳහා විවිධා වැඩ සටහන් අපි ඉටුකර 

තිබුණා. නමු්ව පම් පිළිබඳව අපි එතරම් අවධාානය්  පයොමු කපළේ නැහැ. එනිසා පම් පිළිබඳව සියළු පදනා 

වැඩි අවධාානය්  පයොමු කළ යුතුයි. 

ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

2018 වර්ෂපේදී ෙමණ මා පම් පිළිබඳව පයෝානාව්  ඉදිරිේව කර තිබුණා. ම්වද්ර වය තුරන් කිරීම පිළිබඳව 

එම පයෝානාපේ මා සදහන් කර තිබුණා. අෙට හැකි ෙමණින් විවිධා ඩැඩ සටහන් සිදු කරනවා. අපප් මට්ටමින් 

ගතයුතු ක්රිායාමාර්ග ලබාපගන තිපබනවා. අදාළ ආයතන පවත ලිපි පයොමුකර තිපබනවා. නමු්ව ඒ සඳහා එම 

ආයතන මඟින් ලබාග්ව ක්රිායාමාර්ග පමොනවාද? 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

අෙපේ පමම සමාාය පවනුපවන් අෙ කැෙකිරිම් කළ යුතුයි. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

දැන් සියළුම සථ්ානයන්හි “මිනි බාර්” තිපබනවා. ම්වද්ර වය භාවිතාව වැඩිවීම පහේතුපවන් ස්්රීී ෂණෂණ වැනි 

සිද්ධීන් වැඩි වශ්යපයන් සිදුපවනවා. ඊට නියමිත දඬුවම් ලබාදීපමන් ෙමණයි පම්වා වල් වා ගත හැකි 

වන්පන්. එනිසා පම් පිළබඳව සටහන් කරමින් අදාල නිලධාාරීන් පවත ලිපි පයොමු කරන පලසට ඉල්ලා සිටිමි. 

 

 

 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

මීළඟට සභාව සඳහා ලැබී ඇති ලිපි සහ ෙැමිණිලි ඉදිරිේව කරන පලස ඉල්ලා සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 01 

පයොමු කරන්නා - ට්රාන්ස්පප්රන්සි ඉන්ටර්නැෂනල් ආයතනය 

විෂය - ෙළා්ව ොලන කටයුතු සදහා පුරවැසි සහභාගී්වවය ඉහළ නැංවීම පිළිබද අවපබෝධාතා ගිවිසුම  

 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 02 

පයොමු කරන්නා - ගරු උෙ සභාෙති ී.ී.ප්රනදීෙන් මැතිතුමා 

විෂය - 2022.06.13 දින සභා රැස්වීම සම්බන්ධාව නිඩාඩු ලිපිය 

 

ලිපි අංෙ 03 

පයොමු කරන්නා - ෙළා්ව ොලන සහකාර පකොමසාරිස් කාර්යාලය 

විෂය - මාර්තු මස සභා වාර්තා නිරී් ෂණ ලිපිය 

 

ලිපි අංෙ 04 

පයොමු කරන්නා - විෂය ලිපිකරු - මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාව 

විෂය - RF – 7744 අංක දරණ ට්රැ් ටර් රථපේ අළු්වවැඩියාව පිළබඳ වූ ලිපිය 

 

 

 

 

තීරණඅංෙ 02 

එකී ෙරුණ සම්බන්ධකයන් පළපත් කපොලිස් අධිෙපරීවරුන් කවත ලිපි කයොමු කිරීමට තීරණය විය. 

තීරණඅංෙ 03 

පළපත් පපලන ෙටයුතු සදහප පුරවැසි සහවපගීත්වය ඉහළ නැංවීම පිළිබද අවකබෝධතප ගිවිසුම අනුව වැඩසටහන් 

ක්රි්යපත්මෙ කිරීමට සවපව ඒෙමතිෙව තීරණය ෙරන ලදී. 

තීරණඅංෙ 04 
ඉහත ලිපියට අනුව තා් ෂණික කමිටුපේ නිර්පද්ශ්යය ලබාග්ව ෙසුව ට්රැ් ටර් රථය අළු්වවැඩියා කිරීම සඳහා සභාව 
ඒකමතිකව අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 
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ලිපි අංෙ 05 

පයොමු කරන්නා - විෂය ලිපිකරු, මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාව  

විෂය - ආයුර්පේද පරෝහපල් සුළු අලු්වවැඩියාව සිදුකිරීම සඳහා වු අනුමත මිල ගණන් 

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ප්රනධාාන වීදිපේ පිහිටා ඇති වැසිකිළි ෙද්ධාතිපේ දැනට ෙවතින ත්වවය කුම් ද? ඒ අසල ජීව්වවන සමහර 

ෙවුල්වල සාමාජිකයිනු්ව එම වැසිකිළිය තමයි භාවිතා කරන්පන්. ෙවුල් පදක්  එම වැසිකිළි ෙද්ධාතිය 

භාවිතා කරනවා. වැසිකිළි පදක්  අලු්වවැඩියාව සඳහා E4D ආයතනපයන් අපි ඉල්ලා තිපබනවා. එය එම 

ආයතනපයන් අළු්වවැඩියා කර පදයි. ඒ ද් වා පමම වැසිකිළි ෙද්ධාතිපේ ද් නට ඇති සුළු සුළු අඩුොඩු 

සම්පූර්ණ කර පදන්න. 

 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

ලිපි ඉදිරිේව කිරීපම්දී ගරු උෙ සභාෙතිතුමාපේ නිඩාඩු පිළිබඳ ලිපිය ඉදිරිේව කර තිබුණා. ගරු උෙ 

සභාෙතිතුමා පමම සභාවට නුසුදුසු පකපන්  බවට මම අදහස් කර සිටිනවා. එතුමාපේ ක්රිායාකලාෙය පමම 

සභාවට අෙහාස වන ෙරිදි සිදු පවනවා. මාසික සභා රැස්වීම සඳහා එතුමා ෙැමිණිය යුතුයි. අද දිනට නියමිත 

එතුමාපේ දීමනාව දැනට අප්ව තිපබනවාද? නැද්ද? එය ෙමණ්  ෙවසන්න.   

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ඔේ තිපබනවා. 

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

සභා කටයුතු අවසන් වූ ෙසුව එතුමාපේ දීමනාව කියා මා හට පෙන්වන්න. එපමන්ම එතුමා සභා රැස්වීම 

සඳහා කී වතාව්  ෙැමිණ තිපබනවාද කියන එක්ව ෙරී් ෂා කර බලන්න. මීළඟ සභා රැස්වීපම්දී එතුමාට 

විරුද්ධාව අපි විශ්ය්වාසභංග පයෝානාව්  පගන ඒමට සූදානම්ව සිටිනවා. ඒ සඳහා සභාපේ ගරු මන්්රීීවරුන් 

ේ ෂව ඡන්දය ලබාපදයි කියා බලාපෙොපරෝවතු පවනවා. සභා රැස්වීම සඳහා එතුමාපේ ෙැමිණීම ඉතාම්ව 

අසතුටුදායක පලස තිපබනවා. එවැනි උෙ සභාෙතිවරපයකු යටප්ව කටයුතු කිරීම අෙව අෙහාසයට ල්  

කිරීමකට හා සමාන බවයි මම දකින්පන්. එනිසා එම තනතුර සඳහා සුදුසු පකපන්  පතෝරා ේවකර ගතයුතු 

බවට මම පමම සභාවට පයෝානා කරමි. 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ගරු මන්්රීී එස්.සුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමාපේ අදහසට අනුව පමය ගරු්වවය්  හිමි සභාව් . ඔබතුමිය නිල 

පනොවන මපහේස්ත්රාා්වවරිය් . එනිසා ඔබතුමියපේ ආසනය සඳහා සුදුසු, එපසේ නැතිනම් සමාන පකපන්  උෙ 

සභාෙති විය යුතුයි. පමතුමා සඳහා කාර්යාලපේ විශ්යාල ස්ථානය්  පවන්කර දී තිපබනවා. ආසනයකු්ව 

තිපබනවා. ගරු මන්්රීීතුමා ෙවසන ෙරිදි එතුමා කී වතාව්  සභාවට ෙැමිණ තිපබනවාද? එම ආසනපේ සිට 

ානතාවපේ ප්රනශ්ය්න පකොෙමණ්  විසඳා තිපබනවාද? ෙසුගිය සභා වාරපේදී එ් තරා පවනස් ොටකින් යු්ව 

ඇඳුම්  ඇඳ ෙැමිණ සිටියා. පම් සියල්ල සභාව අෙහාස කරන බවටයි අපි දකින්පන්. සභාපේ අවශ්යයතාවය 

මත සහ සථ්ානපේ අවශ්යයතාවය මත නිලධාාරීන් සඳහා උෙ සභාෙතිතුමාට පවන්කර ඇති කාමරය ලබාදීම 

සඳහා තීරණය්  ලබා ගන්නා පලස ඉල්ලා සිටිමි. 

 

 

තීරණඅංෙ 05 

මස්කෙළිය ආයූර්ක ද මධයස්ාපනක  පවතින සුු  අු ත්වැියයප ෙටයුතු සිු  කිරීමට සහ 2 වන විදීය වැසිකිළි 

පීධතිය සුීධ පවිත්ර් කිරීමට සවපව ඒෙමතිෙව අනුමැතිය ලබප කදන ලදී. 
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ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

මීට පෙර්ව එම කාමරය කාර්යාලපේ අවශ්යයතාවය මත ලබාගන්නා පලස අපි ෙවසා සිටියා. කාර්යාල 

කාමරය වසා තැබීපමන් ඇති ප්රනපයෝානය්  නැහැ. 

ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

එම ස්ථානය කාර්යාල කටයුතු සඳහා ලබා ගැනීමට සභාවට බලය්  තිබනවා ද යන්න නැවත ෙරී් ෂාකර 

බලා නිවරැදි තීරණය්  ලබා ගන්න. 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

සභාවට ඇති බලතල භාවිතා කරමින් සභාපේ ගරු මන්්රීීවරුන් සියලු පදනා එ් ව ඒකමතිකව තීරණය්  

ලබා ගතපහෝව අනිවාර්යපයන්ම  එය සිදු කළ හැකියි.  

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියණි, පමම කාරණාව පිළිබඳව අපි යම්තා්  දුරට ෙරී් ෂාකාරීව තීරණය්  ලබාගත යුතුයි. 

පහේතුව දැනටම්ව එතුමා පමම සභාපේ උෙ සභාෙති. එතුමාට විරුද්ධාව විශ්ය්වාසභංග පයෝානාව්  ඉදිරිේව 

කර එම පයෝානාව වැඩි ාන්ද ප්රනමාණයකින් තහවුරු කල ෙසුවයි එතුමාපේ තනතුරට පවන්ව පකපන්  ේව 

කිරීම සඳහා ගරු ආේඩුකාරතුමා පවත දැනුම් දිය හැ් ප් . ඉන් අනතුරුව ගරු ආේඩුකාරතුමා තීරණය්  

ලබාපගන අෙව දැනුව්ව කරයි. ඉන්ෙසුව පතෝරාගන්නා උෙ සභාෙතිතුමා ක්රිායාකාරී මන්්රීීවරපයකු නම් 

ඔහුට අනිවාර්යපයන්ම කාර්යාලපේ ස්ථානය්  අවශ්යයයි. එනිසා පම් පිළිබඳව පහොඳින් පසොයා බලා කටයුතු 

කළ යුතුයි. සභාව ආරම්භ කළ දිනපේ සිට පම් ද් වා සභා වාර පකොෙමණ ප්රනමාණයය්  සඳහා එතුමා ෙැමිණ 

තිපබනවාද කියන විස්තර අවශ්යයයි.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

සභාපවන් පමවැනි තීරණය්  ලබාපගන ඇති බවට පකොමසාරිස්තුමා පවත පයොමු කරන්න.  
 
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

මීළඟට මූදල් සහ අපනකු්ව කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිේව කිරීම සිදුකරන්න.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

මූදල් කමිටු වාර්තාපේ කාරණා අංක 02 ට අනුව කාර්යාලය සඳහා වූ CCTV කැමරා මිලදී ගැනීම සඳහා මිල 
ගණන් ඉදිරිේව කර තිපබනවා. පමය වහාම මිලදී පගන සවි කිරීපම් අවශ්යයතාවය්  තිපබනවා. පම් සඳහා 
ප්රනතිොදන තිපබනවාද යන්න මූලික කර ගනිමින් ඒ සඳහා වූ තීරණය්  ලබා පදන්න. දැනට පම්වා මිලදී 
ගැනීම සඳහා වූ ආර්ථික ත්වවය්  තිපේද යන්න ෙැහැදිලි කරන්න. 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

දැනට කාර්යාලය සඳහා අවශ්යය නිරී් ෂණ කැමරා ෙද්ධාතිය්  සවි කිරීපම් අවශ්යයතාවය්  තිපබනවා. එනිසා 
තමයි මිල ගණන් කැඳවීම සිදුකපළේ. 
  
ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

රටතුල ෙවතින ආර්ථික ත්වවය පිළිබඳව විවිධා මතිමතාන්දර තිපබනවා. ගරු මන්්රීීවරුන් සඳහා අවශ්යය ලිපි 

ද්ර වය ලබාගැනීපම් හිඟය් ද ෙවතිනවා. අතිකාල දීමනා පගවීම් පිළිබඳව ද අපි යම් තීරණ ලබාපගන 

තිපබනවා. ඒ වපේම ල් ෂ පදක්  ෙමණ වියදම් කර CCTV කැමරාව්  සවිකළ යුතු අවශ්යයතාවය පිළීබඳව 

පසොයා බැලිය යුතුයි. පමම ගරු සභාපවන් රටතුල ෙවතින ආර්ථික ත්වවය සැලකිල්ලට ගනිමින් තීරණය්  

ලබා ගන්පන් නම් පම් සඳහා අවශ්යය සම්පූර්ණ සහපයෝගය පනොමැති අවසථ්ාවක, ඒ සඳහා වූ අවශ්යයතාවය්  

තිපේද යන්න මා දන්පන් නැහැ. සභාව තුල දැන් හදිසිපේ යම් කාරණා සිදුපවමින් ෙවතිනවා. සභාව තුල 

නිතරම සාකච්ඡාවට ල්  වූ  වෑන් රථගාල පිළිබඳ ලියාෙදිංචිය වුවද ීඝ්රසපයන් සිදුපවමින් ෙවතිනවා. ගාස්තු 

පගවනු ලබනවා. එවැනි ආදායම් මාර්ග පසොයා බලා ආදායම් ලබා ගැනීම සුදුසු බව සදහන් කර සිටිනවා. 

අතිපර්ක වියදම් පිළිබඳවද පසොයා බැලිය යුතුයි. සැණපකළි වැඩසටහනින්ද ආදායම් ලැබුණු බව ෙවසා 
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සිටියා. නව පයෝානා ක්රසම මඟින් ආදායම් උෙයාගැනීම සඳහා ක්රසම ඇ්වනම් ඒ සඳහා අවධාානය පයොමු 

කරන්න. කාරණා අංක 03 යටප්ව සදහන් ගරු මන්්රීීවරුන් සඳහා නිකු්ව කරන මාසික සභා වාර්තා, ලිපි 

පල්ඛ්යන හිඟතාවය සහ මිල වැඩිවීම පහේතුපකොටපගන එම වාර්තා අදාළ එ්  භාෂාවකින් ෙමණ්  නිකු්ව 

කිරීමට සහ අපනකු්ව වාර්තා අන්තර් ාාලය ඔස්පසේ පයොමු කිරීමට තීරණය කර තිපබනවා. අෙට පදමළ 

භාෂාපවන් ලබාදීම පිළිබඳව ඇ්වතටම ස්තූතියි. නමු්ව පමහි සුළු ගැළුව්  තිපබනවා. සපහෝදර භාෂාපවන් 

මම කතා කරන කරුණු අඩංගු වී ඇති බව පකොපහොමද දැනගන්පන්? සමහර රාාය පනොවන ආයතන 

ෙව්වවන සියලුම සම්මන්ත්රාණ සඳහා අපි සහභාගී පවනවා. එහි ලිපි පල්ඛ්යන පිළිබඳව කිසි ගැටළුව්  නැහැ. 

සියලුම ලිපි පල්ඛ්යන ලබා පදනවා. එනිසා පම්වා ලිපි පල්ඛ්යන වශ්යපයන් ලබාදීමට යම්  සිදු කරන්නම 

පවනවා. පම් පිළිබඳව්ව අවධාානය පයොමු කරන්න. මුදල් කමිටුපවන් ලබාගන්නා ලද නිර්පද්ශ්ය සියල්ලලටම 

තීරණය්  ලබාපගන සභා වාර්තාපේ අවසන් පිටුපේ සදහන් කර තිපබනවා. පම්වා පයෝානා කපළේ කවුද? 

සථීර කපළේ කවුද? යන විස්තර කිසිව්  නැහැ. පම්වා පයොමුකර ක්රිායා්වමක කිරීමට සිදු පවනවා. පම් දිනවල 

සියලුම රාපේ නිලධාාරීන් පගවතු වගාව්  සිදු කළ යුතු බවට ප්රනකාශ්ය කර තිපබන පම් අවස්ථාපේ අපප් 

නිලධාාරීන් CCTV කැමරා සවිකිරීම, ලිපි පල්ඛ්යන භාවිතාව අඩු කිරීම වැනි පයෝානා ඉදිරිේව කිරීම පවනුට 

පවන්ව පයෝානා ඉදිරිේව කිරීම වඩා්ව සුදුසුයි.  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ගරු මන්්රීීතුමනි. CCTV කැමරා ෙද්ධාතිය දැනට සවිකළ යුතු එක් . මූදල් කමිටු සමාජිකයින් එම නිර්පද්ශ්ය 

ලබා දී තිබුණා. වගා කිරීපම් කටයුතු අෙපේ සභාපේ දැනට ආරම්භ කර තිපබනවා. මුදල් කමිටු සාමාජිකයින් 

පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා පනොකර නිර්පද්ශ්යය්  ලබා දුන්පන් නැහැ. විවිධා තර්ක විතර්ක ඉදිරිේව කරීපමන් 

අනතුරුවයි නිර්පද්ශ්ය ලබා පදන්පන්. පමහිදී කතා කරන නිසා සියලුම මන්්රීීවරුන් මුදල් කමිටුවට සම්බන්ධා 

කර ගන්නා පලසට ඉල්ලීපම් අවස්ථාව්  මතු පවනවා. සමහරුන් කමිටු ේව කිරීපම්දී කිසිම කමිටුවක 

සාමාජිකපය්  වීමට අකැමති බවට ප්රනකාශ්ය කළා. දැනට සිටින සාමාජිකයින් සියලුපදනා සියලුම රැස්වීම් 

වලට සහභාගී පවනවා. එනිසා මූදල් කමිටුපවන් ලබාගන්නා නිර්පද්ශ්ය ප්රනති් පෂේෙ කිරීපමන් ගැටළු මතු 

පවනවා.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පම් පහේතුව නිසා තමයි මූදල් කමිටු වාර්තාව සභාවට ඉදිරිේව කරන්න එො කියලා මා කියා සිටිපේ.  

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පෙෞද්ගලිකව එ්  මන්්රීීවරපය්  නිසා සභාවට ඉදිරිේව පනොකර ඉන්න බැහැ.  

 
ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

මට පමය ගැටළුව් . මූදල් කමිටුපේ සාමාජිකයින්ට මම ප ෝදනා කපළේ නැහැ. පමම කාරණාව සුදුසුයි නම් 
ක්රිායා්වමක කරන්න කියලයි මම කියා සිටිපේ. මූදල් කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ්ය කරන ලද කාරණාව්  සභාවට 
ඉදිරිේව කර තීරණය්  ලබා ගත යුතුයි. සභාවට ඉදිරිේව කපළෝව අෙට කතා කරන්න පවනවා පන්ද? එපසේ 
පනොමැති නම් සභාවට ඉදිරිේව කරන්න එො. අපනකු්ව මන්්රීීවරුන්ද පම් සඳහා කැමැ්වත ප්රනකාශ්ය කරයි. 
  
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

සභාපේ සාකච්ඡා කරන සියලුම කරුණු වලට විපරෝධාය ෙලකර සිටි විට සභාපේ කිසිදු කටයු්වත්  සිදු 
කරන්න බැහැ. 

 

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

එපසේනම් පමය අනවශ්යය පදය්  පලස සලකා ඉරා දමා ගියානම් හරි. 

  

(මූදල් කමිටු වාර්තාව පිළිබඳව සභාපේ තර්ක විතර්ක සිදුවූ අවස්ථාපේදී ගරු මන්්රීී ප් .සුපර්ෂ්කුමාර් 
මැතිතුමා විසින් මුදල් කමිටු වාර්තාව ඉරා දමන ලදී.)  
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ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

සභාව තුළ විනයානුලවලව කටයුතු කරන්න. සභාවට ඉදිරිේව කරන කරුණු කිහිෙය්  සඳහාම ඔබ විසින් 

බාධාා ඇති කරනු ලැබුවා. 

  

මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

අපි බාධාා ඇති කපළේ නැහැ. කරුණු ෙැහැදිලි කළා. 
 

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

මුදල් කමිටුපේ දී අෙ විසින් ලබාගන්නා ලද සියලුම තීරණ සුදුසු නැහැ කියා ෙවසනවා නම් පේෂ්ඨ මන්්රීී 

ගරු ප් .රාේකුමාර් මැතිතුමා විසිනු්ව කාර්යාලපේ CCTV කැමරාව්  සවිකිරීමට අවශ්යය බව ෙවසා 

තිපබන්පන් පහේතුව්  පනොමැතිව පනපවයි. 

  

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පමම ත්වවය පිළිබඳව අවපබෝධා කරගනිමින් තමයි තීරණය්  ලබා ගන්නා පලස මා ෙවසන්පන්. පවන 

පහේතුව්  නිසා කියා සිටිපේ නැහැ. 

  

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 
එවැනි පනොගැලපෙන මුදල් කමිටු සාමාජිකයන් සිටිනවා නම් ඔබතුමා ේවකර පමය කරන්න.  
  
ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

මම ෙැහැදිලිව කියා සිටියා. සිංහල මන්්රීීවරුන් තිපදපන්  සිටින නිසා සිංහල භාෂාපවන්ද මා පම් ගැන 

ෙැවසිය යුතුයි. මම ෙැහැදිලි කර සිටිපේ දැනට රටතුල ෙවතින ආර්ථික ත්වවය සමඟ CCTV කැමරා සවිකළ 

යුතුද? නැද්ද? යන තීරණය සභාව හැටියට ලබාගන්න. ඒ සඳහා මන්්රීී හැටියට මාපේ පෙෞද්ගලික 

විපරෝධාතාවය ෙලකර සිටින බවයි මා ෙවසා සිටිපේ. එයට ඔබතුමිය, මුදල් කමිටුවට මම ප ෝදනා කර සිටියා 

කියා ෙැවසුව්ව ඒ අයට මම ප ෝදනා කර සිටිපේ නැහැ. මපේ පමොළයට දන්න නිසා ඒ ගැන කතාකර 

ෙැහැදිලි කළ යුතුයි.  

  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පම් අවස්ථාපේ ෙමණ්  පනපවයි, සියලුම මූදල් කමිටු තීරණ සඳහා පම් ආකාරයයි.පමහි තිපබන හැම 

පදය් ම වැරැදි කියා ෙවසා සිටින්පන්. කතා කිරීමට අවශ්යය පද් දැන සභාවට ෙැමිපණන්න. 

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

සභාවට ඉදිරිේව කර ඒ සඳහා තීන්දු තීරණ ලබාපගන තිපබනවා නම්, පමම කාරණාව සභාවට පයොමු කිරීම 

අවශ්යය පනොමැති නම් ඇයි පමපලස කපළේ. පමම විෂය පිළිබඳව කතා කිරීම වැරදියි කියා මම ෙවසා සිටිපේ 

නැහැ. පමයට සවන් දී බලන්න, ඔබතුමියපේ මවු භාෂාපවන්ම මම කියා තිපබනවා. පම් සම්බන්ධාපයන් 

ෙමණයි මම කතා කපළේ. පමය පවන්ව ආකාරයකට පගන යන්න එො. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පමම කාරණාව ගැටළුව්  කරගන්න එො. ෙසුගිය මුදල් කමිටු රැස්වීපම්දී ලබා ගන්නා ලද තීරණයට අපි්ව 

සහපයෝගය ලබා දුන්නා. එනිසා තමයි පමවර මිල ගණන් කැඳවීම පිළිබඳව කරුණු ඉදිරිේව කපළේ. එතුමා 

ෙවසා සිටිපේ දැනට ෙවතින ත්වවය මත පමය ගැලපෙනවාද? යන්න හා පමම ප්රනතිොදන පයොදා ගනිමින් 

පවන්ව ආකාරයකින් ප්රනපයෝානයට ගැනීපම් පයෝානාවකුයි එතුමා ඉදිරිේව කපළේ. පමය පිළිගන්නවා නම් 

පිළිගන්න. නැතිනම් පනොපිළිගන්න බවට ප්රනකාශ්ය කරමු. පමම ප්රනතිොදනය වුව්ව ගරු මන්්රීීවරුන්ට පවන් 

කරන ලද ප්රනතිොදන වලටම පබදා දිය හැකියි. 

  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

නැහැ, දැනට CCTV කැමරා ෙද්ධාති සවි කිරීපම් අතයාවශ්යය බව්  උදාවී තිපබනවා. 
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ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

එය මට ප්වපරනවා,  පමය එො කියා මම්ව කියන්පන් නැහැ. පමම කාරණාව ටික්  ප්රනමාද කර පමම 
ප්රනතිොදන වලින්  පවන්ව කුම්  පහෝ වැඩසටහන්  ක්රිායා්වමක කරන්න. නැතිනම් එම මුදල මන්්රීීවරුන් 06 
පදනාට පවන් කරන ලද ප්රනතිොදන වලට ලබා පදන්න. CCTV යන කාරණාව අපි සභාපේ සිට එළියට ගිය්ව 
පයොදාගත හැකියි. 
  

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 
මන්්රීීවරුන් සඳහා වූ ප්රනතිොදන ලබා පදන්නම් කියලපන් අපි කියන්පන්. 
  
ගරු මන්ත්රීත එස්.ඒ.දිසපනපයෙ මැතිතුමප (ශ්රීක ලං.කපො.කප)  

සභාව්  වුණාම ේ ෂව හා විේ ෂව කේඩායම් සිටිනවා. ඒ අය ප ෝදනා කරයි. රටතුල ආර්ථිකය පිළිබඳව 

කතා කරයි. සභාපේ ආර්ථිකය පිළබඳව්ව කතා කරයි. නමු්ව පම්වා ක්රිායා්වමක කළ යු්වප්ව ඔබතුමියයි. ඒ 

අය විවාද කළා කියා වැඩ්  නැහැ. බහුතරය්  සිටිනවා නම් බහුතරපේ අනුමැතිය්ව සමඟ එම කාරණා 

සම්මත කරපගන එහි වැඩකටයුතු ඉදිරියට කරපගන යායුතුයි. එයයි සිදුවිය යු්වප්ව. අපන්  කාරණය 

කාර්යාලය සඳහා CCTV කැමරා සවිකළ යුතුනම් මුදල් කමිටුපවන් ඒ සඳහා අනුමැතියද ලබා දී තිපබනවා 

නම්, එම කාරණය සභාපේ පයෝානා වී ඇ්වනම්, එයට විේ ෂව සිටිය්ව ඒවා සම්මත කරපගන ඉදිරියට 

කරපගන යන්න. අනිවාර්යපයන් විේ ෂපයන් විපරෝධාතා ඉදිරිේව කර සිටිනවා.  

එෙමණ්  පනොපවයි, සභාවට CCTV අවශ්යය නම් එය ලබාගන්න. මම දිගින් දිගටම  මස්පකළිය පෙොදු 

ක්රීකඩාංගනපේ විදුලි ආපලෝකය සම්බන්ධාව කිහිෙ වතාව් ම සභාපේදී කතාකර සිටියා. ඒ සඳහා වරල්ව 

ඉංජිපන්රුවරපයකු අවශ්යය බව ෙවසා සිටියා. ෙසුගිය සැණපකළි සංදර්ශ්යනය ෙැවැ්ව වූ දිනපේදී, එම 

සංදර්ශ්යනය සඳහා එකී ස්ථානයට විදුලිය ලබාදීපම්දී සියළු විදුලි ලාම්පු දැවී පගොස් තිබුණා. මානතාවපේ 

මුදල්  නිවැරදිව ෙරිහරණය පනොකරන්පන් නම් එම මුදල් විනාශ්ය වී යනවා. ල් ෂ 50 ්  වියදම් කර එයින් 

කිසි ප්රනපයෝානය්  නැහැ. එනිසා එවැනි කටයුතු සඳහා්ව වරල්ව ඉංජිපන්රුවරපයකු ලබා පදන්න කියා 

ඉල්ලීම්  කර ඉන් අනතුරුව ඒ පදය ලබාදිය පනොහැකිද? 150000 කින් විදුලිය ලබාගත හැකියි කියා 

වාර්තාව්  ලබාදී තිපබනවා. දැනට අවුරුදු 04 ්  ගතවී ඇත්ව පම්වන පත්  එය ලබා දී නැහැ. අපි ඒ අසලින් 

ගමන් කරද්දී , “පමම විදුලි ලාම්පු සියල්ල දැවී පගොස්, පම් සඳහා වැයකළ මුදල් අෙරාපද්, පම් සඳහා 

සභාපේදී කරුණු සාකච්ඡාකර සිටින්පන් නැතිද?” කියා ක්රීකඩකයින් නිතරම ප්රනශ්ය්න කර සිටිනවා. එනිසා 

පමවැනි කටයුතු්ව කරන්න. එකම පද් පිටුෙස යන්න එො. ානතාව අතර සභාපේ යම්කිසි පහොද පද් පමන්ම 

නරක පද්ද තිපබනවා. එනිසා එවැනි පද් සඳහාද අවධාානය පයොමු කරන්න කියා මම ගරු පල්කම්තුමාපගන් 

ඉල්ලා සිටිනවා. මම දිගින් දිගටම ඔබතුමාට ඒ පිළිබඳව ෙවසා සිටියා. එය දැන් අෙරාධායකට ල් වී 

තිපබන්පන්. එය ෙරී් ෂා කර නවීකරණය කරන්න බලන්න.  

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 
භාේඩ මිලදී ගන්නා අවස්ථාපේදී අපි එ් කරා පවළඳ නිපයෝජිතපයකු පතෝරාගනු ලබනවා. භාේඩවල යම් 
ෙළුදු වීම්  සිදු වුවපහෝව ඒ සඳහා වගකීම් සහතිකය්  තිපබනවා පන්ද? අෙ විසින් සවිකල වීදි ලාම්පුද 
එපලසමයි පන්ද? දැනට අෙ විසින් සවිකර ඇති වීදි ලාම්පු පිළිබඳව කිසිම කතාව්  නැහැ. ෙසුගිය සභා 
වාරපේදී ද පම් පිළිබඳව අපි විමසා සිටි අවස්ථාපේදී ඒ සඳහා වූ භාේඩ සඳහා යවා තිපබන නමු්ව පමපත්  
එම භාේඩ ලැබී පනොමැති බව පල්කම්තුමා ෙැවසුවා. පබොපහෝ ස්ථානවල වීදි ලාම්පු ෙළුදු වී තිපබනවා. 
අදාල සමාගම සමග ඇතිකර ග්ව ගිවිසුම්  ඇති පන්ද? CCTV කැමරාවට්ව එපලසමයි. යම් සමාගම්  
සමග ඔබලා ගිවිසුම්  ඇතිකර ගනී. එවැනි අවස්ථාවකදී CCTV කැමරාවට්ව යම්කිසි ෙළුදුවීම්  සිදු 
වුවපහෝව ඒ අය අළු්වවැඩියා කරපදයි කියා පකොපහොමද විශ්ය්වාස කරන්පන්?.   
 
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 
CCTV කැමරාව සඳහා අවුරුදු පදකක වගකීම් සහතිකය්  තිපබනවා. වීදි ලාම්පු සඳහා අවුරුද්දක වගකීම්  
ෙමණයි තිපබන්පන්. අවුරුද්ද්  ගත වූවායින් ෙසුව තමයි ඒවා ෙළුදු වූපේ. අපි ඒ අයපගන් නැවත්ව විමසලා 
තිපබනවා. 
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ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 
පමවැනි වැඩසටහන් ඉ් මණින් අවසන් කර පදන්න. මහානතාව ප්රනශ්ය්න කරන අවස්ථාපේදී අපි උ්වතර 
ලබාදිය යුතුයි පන්ද? ක්රීකඩා පිටිපේ පෙොදු වැසිකිළි ෙද්ධාතිය්  ඉදි කරන අවස්ථාපේදී මම කියා සිටියා 
නඩ්වතුව නිසි පලස කරන්න කියා. එය්ව  නිසි අයුරින් නඩ්වතු කරන්පන් නැහැ. එය ඉතාම්ව අපිරිසිදු 
ත්වවපයන් තිපබනවා.  

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 
දින හතර ෙහකට පෙර පන්ද, එම ස්ථානයට පගොස් මා ළග සිටින අවස්ථාපේදීම එම වැසිකිළිය ෙවිත්රා 
කරන්න කියා ෙවසා සිටිපේ. 
  
ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 
පම්වා අෙට කළහැකි පද්වල් පන්ද? වහාම පම්වා ඉටු කරන්න. 
  
ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

මුදල් කමිටු වාර්තාව නිවැරදි බවට මා පයෝානා කරමි.  

  

ගරු මන්ත්රීත ටී.වසන්තකුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 
එම පයෝානාව මා ස්ථීර කරමි. 
 

2022.06.06 දින පැවති මුදල් හප ප්රාතිපත්ති ෙමිු  වපර්තපව නිර්කීශකයන් පසු සවපක  අනුමැතිය සදහප 

ඉදිරිපත් ෙරන ලදී. 
 
ෙපරණප අංෙ 01  
කාර්යාලපේ CCTV කැමරා සවි කිරීම සඳහා මිල ගණන් විවෘත කරන ලදී.  

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
ෙපරණප අංෙ 02 
ලිපි ද්ර වය භාවිතා කිරීම සම්බන්ධාව විෂය ලිපිකරු විසින් ඉදිරිේව කළ ලිපිය මුදල් කමිටුවට ඉදිරිේව කරන 
ලදී. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 
මීළඟට ගරු මන්්රීී ප් .රාේකුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝානාව ඉදිරිේව කරන පලසට ඉල්ලා සිටිනවා. 

 

 Company Amount Brand 

1 DataLog Information systems (Pvt) Ltd 304400.00 Dahua 
2 PC solutions 294600.00 Hikvision 

3 Computerage 313100.00 Dahua 

තීරණ අංෙ 07 

ඉහත ලිපියට අනුව උේත ෙරුණ සම්බන්ධකයන් ලිපි ද්රයවය කනොමැතිෙම හප ිඟකෙම නිසප මහ සවප 

වපර්තපව ඒ ඒ මන්ත්රීතවරුන් සාහප අදපල වපෂපකවන් පමණේ සවප වපර්තපව ලබප දීමටත්, සවප වපර්ාපව වපෂප 

කදකෙන්ම මන්ත්රීතවරුන් හට වස්ස්් ම මගින් යැවීමටත්, සවප වපර්ාපව වපෂප කදකෙන්ම ෙපර්යපලීය කවබ් 

පිු ක  පල කිරීමටත්, ලිපි යැවීකම්දී අන්තර් ජපලය මඟින් යැවීමටත් මුදල් ෙමිු ව විසින් නිර්කීශ ෙරන 

ලදී. කමය සවපව විසින් අනුමත ෙරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 06 

කමම CCTV ෙැමරප PC solution ආයතනකයන් මිලදී ගැනීමට මුදල් ෙමිු ව විසින් නිර්කීශ ෙරන ලදී. 

කමය සවපව විසින් අනුමත ෙරන ලදී. 
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ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 
මස්පකළිය නගරපේ පිහිටා ඇති ප්රී.මා නිපයෝජිත ආයතනය සම්බන්ධාවයි මාපේ ෙළමු පයෝානාවයි. 
මස්පකළිය නගරපේ පවළඳ ප්රනාාව ොරිපභෝගිකයින්ව විශ්යාල අීරු තාවයකට ේව කරමින් සිටිනවා. රට 
ේවව ඇති අසාමානය ත්වවය තුළ මහ ානතාව විශ්යාල ආර්ථික අර්බුදධායකට මුහුණ පදමින් සිටිනවා. ෙසුගිය 
19 වැනි දින මධායම රාත්රිමපේ සිට ප්රී.මා පිටි වල මිල රුපියල් 45.00 කින් වැඩි කරනු ලැබුවා. එනිසා 
මස්පකළිය නගරපේ පිහිටි ප්රී.මා පිටි නිපයෝජිතයා 16 සහ 17 යන දිනවල කිසිම වයාොරික ස්ථානය්  සඳහා 
තිරිඟු පිටි පබදා හැරිපේ නැහැ. පවළඳසැල්වල  පිටි නැහැ කියා කීවා. පවළද හිමියන් විසින් පසොයා බලන 
අවස්ථාපේදී එකී ප්රී.මා පිටි නිපයෝජිතයා කිසිම පවළඳසැල්  සඳහා පිටි පබදා හැර තිබුපේ නැහැ. මධායම 
රා්රීී 12.00 ට පිටිවල මිල රුපියල් 45.00 කින් වැඩි කළ ෙසු, උදෑසන සියලුම කඩවල් සඳහා පිටි 
පබදාහැරියා. පම් පිළිබඳව මස්පකළිය නගරපේ පිහිටි සියලුම පවළඳ ස්ථානවල හිමිකරුවන් අ්වසන් කර 
ලිපිය්  ලබාදී  තිපබනවා. දැනටම්ව එකී නිපයෝජිතයා තමාපේ ගබඩාපේ මිටි 500්  1000්  ෙමණ සඟවා 
තබාපගන තිපබනවා. පමහිදී විවිධා පසේවා සමුෙකාර සමිතිය, ඉන්ධාන පිරවුම් හල, ග්රාාමපසේවා නිලධාාරී, 
පෙොලීස් ස්ථානය වැනි සියලුම ආයතන සභාවට සම්බන්ධා කරගනිමින් කටයුතු පනොකිරීම විශ්යාල ගැටලළුව්  
වී තිපබනවා. මහානතාවපේ ප්රනශ්ය්න පිළිබඳව කතා කිරීම සඳහා සභාවට බලය්  තිපබනවා. එනිසයි 
මහානතාව අෙට ඡන්දය ලබා දී  පමහි එවා තිපබන්පන්. ෙළමුව පමම සභාපේ ගරු මන්්රීීවරුන් සියලු පදනා 
එ්  වී එකී ප්රී.මා නිපයෝජිත ආයතනයට විරුද්ධාව, ඔහු පම් සඳහා නුසුදුසු පුද්ගලපය්  බවට තීරණය්  
ලබාපගන එය පයොමු කරන පලසට ඉල්ලා සිටිමි. සභාපවහි බලය කුම් ද කියා මහ ානතාව ඉදිරිපේ 
පෙන්විය යුතුයි.   
පමම ්රීීපරෝද රථ ටිකද එපලසමයි. පමම ්රීීපරෝද රථ ටික අපි අතයාවශ්යය පසේවාව්  වශ්යපයන් භාවිතා 
කරනවා. දැනට පෙට්රල් මිලද වැඩි පවමින් ෙවතිනවා. සභාව මගින් පම් අය සඳහා කාරුණික ඉල්ලීම්  
පයොමු කළ යුතුයි. පකටි දුර්  සඳහා වැඩි ගාස්තුව්  අයකරනවා. එනිසා ඒ අය  පගන්වා සාකච්ඡා කර 
සාධාාරණ ගාස්තුව්  අයකරන පලස ඉල්ලීම්  සිදු කළ යුතු බවට ඉල්ලා සිටිනවා.  
තව්ව කාරණාව්  තමයි භූමිපතල්. අද අපි ඉන්ධාන පිරවුම්හල් වල පෙෝලිපම් සිටිනවා. විවිධා පසේවා සමූෙකාර 
සමිතිය මඟින් භූමිපතල් විකුණනු ලබනවා. භූමිපතල් පෙෝලිපම් සිට අවසානපේදී භූමිපතල් ලබාගත 
පනොහැකිව හිස් අතින් ගිය පබොපහෝ පදපන්  සිටිනවා. පමම භූමිපල්ව ටික සමහර පවළඳසැල් වල ලීටරය්  
රු.300.00 කට විකුණනු ලබනවා. අද දින ෙරී් ෂා කළපහෝව ලිටර් 100 ්  ෙමණ බැලිය හැකියි. ගෑස් ද 
එපලසමයි. ගෑස් සහ භූමිපතල් පම් අය සඳහා ලැපබන්පන් පකොපහොමද? එකී පවළඳසැපල් භාේඩ මිළදී 
ගන්නා අය සඳහා ෙමණ්  පම්වා ලබාපදනු ලබනවා. මෑතකදී තිරිඟු පිටි පගන ආ පුද්ගලපයකු පිළිබඳව 
සමාා මාධායවල සඳහන් වී තිබුණා. වතු කම්කරුවන් සඳහා රු.90.00 වැනි සහන මිළකට ලබාපදන පිටි 
රැපගන ඒම සඳහායි ඔහුට විශ්යාල මුදල්  ලබා දී තිබුපේ. පමම පිටි ටික රැපගන වි්ව වැඩි මිළකට විකිණීමයි 
ඔවුන්පේ අරමුණ. පම් සියල්ල මා විසින් ෙැවීමට පහේතු වූපේ සභාව මගින් පම් සඳහා විධිම්ව ක්රසමපේදය්  
සකස්කළ යුතු නිසයි. ග්රාාමපසේවා නිලධාාරීන්, පෙොලීසිය, විවිධා පසේවා සමූෙකාර කළමණාකරු, ගෑස් 
නිපයෝජිතයින් වැනි සියළු පදනාම පගන්වා අංක ලබාදීපම් ක්රසමය්  හදුන්වා පදන්න. නැතිනම් මහානතාව 
විශ්යාල අර්බුධායකට මුහුණ පදනු ලබනවා. 
 
ගරු මන්ත්රීත පී.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ගරු මන්්රීීතුමා ෙවසන කරුණු පිළිබඳව අපි විශ්ය්වාස කරනවා. එකම එක නිපයෝජිතපය්  ෙමණ්  ලබාදීම 
නිසා තමයි පමම ගැටළුව මතුවන්පන්. පමය නිපයෝජිතයින් තිපදපන්  සඳහා ලබාදිය හැකියි පන්ද? එවැනි 
අවස්ථාවකදී එ් තරා ක්රසමපේදය්  සාදාගත හැකියි. මම පවළඳ මහපත් . නමු්ව මාපගන් හතර පදපන් ව්ව 
භාේඩ මිලදී ගතපහෝව ෙමණයි මම පවළඳ මහපතකු වන්පන්, මාපගන් මිලදී පනොගතපහෝව  මම පවළඳ 
මහපතකු පනොපවයි.  වැඩි භාේඩ පතොගය්  වැඩි මිලකට විකුණනවා. හාල් පවළඳාමද එපලසමයි. පම් 
සියල්ල සඳහා ොරිපභෝගික අධිකාරිය කිසිම ක්රිායාමාර්ගය්  ගන්පන් නැහැ. ානතාවපේ ආදායම වැඩි කර, 
භාේඩවල මිල්ව වැඩි කළා නම් කම්  නැහැ. ානතාවපේ ආදායම එතනමයි. වැඩිකර නැහැ. මීළඟ 
කාරණාව තමයි ක්රසමපේදය්  සකස්කළ යුතුයි කියන එක. ෙළමුව අංක ලබා දුන්නා, සති පදකකට ෙසුව 
භූමිපතල් ලැබුණු වහාම අංක කිසිව්  නැහැ. සියලු පදනාටම ලබා දුන්නා. එපසේනම් කුම් ද ක්රසමපේදය? ඈත 
දුර ප්රනපද්ශ්යවල වල සිටින ානතාව ඇ්වතටම ෙවු. රුපියල් 300.00 කට මිලදී ගැනීම සඳහා රුපියල් 400.00 ්  
වියදම් කර ෙැමිණිය යුතු ත්වවය්  උදාවී තිපබනවා. ගෑස් ටික්ව එපලසමයි. මස්පකළියට ගෑස ් එනව 
දන්පන්ව නැහැ, යනව දන්පන්ව නැහැ. මස්පකළිය නගරපේ කුමන පහෝ පවළඳ මහපත්  පෙෝලිපම් 
සිටිනවා දැක තිපබනවාද? මස්පකළිය නගරපයන් රුපියල් 5000.00 කට ගෑස් මිලදී පගන හැටන්වලට 
රැපගන පගොස ්රුපියල් 8000.00 කට විකුණනු ලබනවා. අපි ග්රාාම නිලධාාරි මහතාට උදේ කරමු. ාන්ද නාම 
පල්ඛ්යනය අනුව අංක ලබාදීපම් ක්රසමපේදය්  සකස ්කරමු. ඩීසල් ලබාදීපම්දී්ව පමම ගැටළුව තිපබනවා. 
සභාපේ වැඩ කරන පසේවකයන් මුලු දවසම භූමිපතල් පෙෝලිපම් සිටියපහෝව නගරය ෙවිත්රා කරන්න බැරි වී 
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නගරය ඉතාම්ව අෙවිත්රා ත්වවයකට ේවපවයි. එනිසා ගරු මන්්රීීවරපයකු ඒ අයට ලීටර් 10 ්  ලබාපදන්න 
කියා ඉල්ලීම්  කර සභාපවන් සාකච්ඡා කර, සමූෙකාර සමිති සභාෙතිතුමා පවත , ලිපිය්  සකස්කර 
ඉදිරිේව කරන්න. ඉන්ධාන පිරවුම්හල පවත ගියෙසු පදන්න බැහැ කියා ෙවසනවා. පසේවකයින් ෙවු පන්ද? 
තවද ානතාවපේ ආර් ෂාව සඳහා යම් වැඩ පිළිපවළ්  සකස් කල යුතුයි. එනිසා පම් පිළිබඳව සාකච්ඡාව්  
සංවිධාානය කර, එ්  එ්  කාරණා සම්බන්ධාපයන් පවන් පවන්ව තීරණ ලබා ගන්න. මෑතකදී අවුරුදු 14 ක 
පිරිමි දරුවකු ගසකින් වැටී මරණයට ේව වුවා. එයට පහේතුව පමය පවන්න්ව ඇති කියා මට සිතුණා.  
 
ගරු මන්ත්රීත එස්.ඒ.දිසපනපයෙ මැතිතුමප (ශ්රීක ලං.කපො.කප) 

මස්පකළිපේ පවළඳ මහතුන් විසින් ෙැරණි මිළට තිබූ භාේඩවල මිළ මකා දමා අළු්ව මිළට පම්වා විකුණනු 

ලබනවා. පම් පිළිබඳව පබොපහෝ ප ෝදනා ෙැමිපණනවා. සභාවතුලදී පම් සම්බන්ධාව කරුණු ඉදිරිේව කර 

ඔබලාට පම් සම්බන්ධාපයන් නීතිමය ක්රිායා මාර්ග ලබාගත හැකිද? කියා විමසා සිටිනවා. සභාෙතිතුමිය හා 

ගරු මන්්රීීවරුන් සවන්දී සිටින පම් පමොපහොප්වදී මුලින්ම මා විමසා සිටිනවා පමපලස නීතිමය කටයුතු 

සිදුකිරීම සඳහා සභාවට බලය තිපබනවාද? කියා. එපසේ පනොමැති නම් පමහි කතාකර ප්වරුම්  නැහැ. 

මහානතාවපේ නිපයෝජිතපයකු පලස සභාව තුලදී  පම් සම්බන්ධාපයන් ගතහැකි ක්රිායාමාර්ගය කුම් ද? 

ොරිපභෝගික අධිකාරිය අප්කට් එකට පගොස් ෙරී් ෂණ ෙව්වවා මස්පකළිය නගරයට ෙැමිපණන්න කියූවිට 

ෙැමිපණන්පන් නැ්වනම් එම ආයතනය මුදල් වලට යටපවලයි තිපබන්පන්. සභාපේ මන්්රීීවරුන් පලස අපි 

ලැඡ්ඡාවිය යුතුයි. මහානතාවපේ නිපයෝජිතයන් පලස අෙට ප්රනශ්ය්න විසදාගත පනොහැකි නම් කුම් ද අෙට 

ගතහැකි මීළඟ පියවර. එපසේ නම් අපි සියළු පදනාම මාධාය සාකච්ඡාව්  කර පහෝ පම් පද් මාධායට පෙන්වා 

රටට එළිකල යුතුයි. එපසේ පනොමැතිව පමහි අපි කතාකළාට ඒ පද්ට කවපරකු පහෝ ඇහුම්කන් පදන්පන් 

නැ්වනම්, ඒ පිළිබඳව ෙරී් ෂණ කරන්පන් නැ්වනම් අපි පමහි කතා කිරීපමන් කිසි ප්වරුම්  නැහැ. එපසේ 

නම් එවැනි වැඩ පිළිපවල්  පයොදන්න. ඔබතුමියපේ නායක්වවපයන් එය ඉටු කරමු. ඉන්ෙසු පවළඳමහතුන් 

හිතවතුන් අමනාෙ පවයි. නමු්ව පම් කටයුතු ආෙස්සට ගන්න එො. මහානතාවපේ කටයුතු සඳහා පමතැනට 

ෙැමිණියා නම්, මහානතාවට පසේවය කරමු. ඒ අයුරින් සංවිධාාන කරන්න, මාධාය සාකච්ඡාව්  කර පමයයි සිදු 

වන්පන් කියා රටට පහළිකර සිටිමු.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ගරු මන්්රීීතුමාට ස්තූතියි. පමහිදී පමතුමා විමසා සිටිනවා පම් පිළිබඳව කටයුතු කිරීම සඳහා අෙට බලය්  

තිපබවාද? කියා. එතුමා එම ප්රනශ්ය්නය විමසා සිටිපේ බුද්ධිම්ව නිසා බව මාහට වැටපහනවා. පමහි 

මහානයාපේ නිපයෝජිතපයකු පලස අෙ ේවව සිටිනවා. පම් ප්රනශ්ය්න අපි තමයි කතාකළ යු්වප්ව. සභාව 

යටප්ව පකොට්ඨාශ්ය 10 ්  තිපබනවා. පම් 10 තුල එ්  එ්  මන්්රීීවරයා බැගින් මහාන නිපයෝජිතයන් පලස 

මන්්රීීවරුන් ේවව සිටිනවා. පම් ප්රනශ්ය්න පිළිබඳව අපි කතා පනොකරනවා නම් පවන කවුද කතා කරන්පන්. 

අපිට අයිතිය්  තිපබනවා කියන එක පනපවයි, දැන් පවළඳ මහතුන් සියළු පදනා අ්වසන් කර ලිපිය්  දී 

තිපබනවා. මහා සභාපේදී කතාකර වාර්තාවට ඇතුල්ව කර සිටිනවා. ඇයි අපප් සභාෙතිතුමිය ඇතුළු මන්්රීී 

කේඩායමට පම් සඳහා අ්වසන් කර අදාල ආයතන පවත පයොමුකළ පනොහැකි වන්පන්. පද්ශ්යොලන 

ෙැ්වපතන් අෙට අයිතිය්  තිපබනවා. පද්ශ්යොලඥයින් ොර්ලිපම්න්තුවටද, ෙළා්ව සභාවටද, නගර සභාවටද, 

ප්රනාපද්ය ය සභාවටද අයිති කියා පදය්  නැහැ. මහාන නිපයෝජිතයන් පලස අපියි ෙහලම සිටින්පන්. එනිසා 

කරුණාකර සියළුම ගරු මන්්රීීවරුන් එකට එ් වී පිටි සම්බන්ධාපයන් ෙළමුව ෙටන්පගන පමතැනින් එහාට 

අපි යමු.  

මම ඉන්ධාන පිරවුම්හල, විවිධා පසේවා සමුෙකාර යන ආයතන සඳහා විරුද්ධායි. පම් සම්බන්ධාව කතා කපළේ 

නැහැ. අෙපේ කම්කරුවන් සඳහා භූමිපතල් ටික්  ලබාපදන්න කියා සභාෙතිතුමිය සමුෙකාරයට කතා 

කරනවිට එතුමා ෙැවසුවා පල්කම්තුමා හරහා නම් ලැයිස්තුව්  සකස්කර එවන්න, එවිට මම ලබාපදන්නම් 

කියා. එම ලිපිය රැපගන පගොස් සමූෙකාර සභාෙතිතුමාද අ්වසන් කරදුන් ෙසු එය ඉන්ධාන පිරවුම්හලට 

ලබාදුන්නද අෙපේ අයට භූමිපතල් ලැබුපේ නැහැ. ඒ වන විට භූමිපතල් තිබුණද? නැද්ද? කියන එක 

පනපවයි පමහි ඇති ප්රනශ්ය්නය. අපන්  කාරණය අෙපේ ගරු මන්්රීීතුමා ෙැය 12 ්  ෙමණ සිටියා. මාපේ පුතාද 

උපද් සිට සිටියා. එහි ගැටළුව්  නැහැ. අපි පෙෝලිපම් පනොසිට හරස් වී පගොස් ලබා ගැනීමට අවශ්යය නැහැ. අපි 

ෙවසන්පන් සභාෙතිතුමියට මා ෙැවසූ ආකාරයට පම් සඳහා ක්රසමපේදය්  සකස් කර සිටිමු කියලයි. පමතැනට 

ලීටර් 5000 ්  පගන ආපවෝව පමහි සිටින පිරිස ගණන් කර පටෝකන් එක ලබා දීපමන් ෙසු එම 

අවස්ථාපේදීම පමය ලබාදිය හැකියි. එවිට සියළු පදනා අතපර්ම පබදීයයි. මහානතාව ෙවසන්පන් භූම්පතල් 

ඉන්ධාන පිරවුම්හපල් සඟවා තබා රහසිගතව රා්රීී කාලපේදී  ලබාපදන බවයි. එ්  පුද්ගලපය්  ලග භූමිපතල් 
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ලීටර් 200 ්  තිපබන්පන් පකොපහොමද? පවන්ව කඩයක භූමිපතල් රුපියල් 300.00 ට විකුණන්පන් 

පකොපහොමද? පමය ප්රනශ්ය්නය්  පවනවා. ගිය වාරපේදී  ඩීසල් ලීටරය්  රුපියල් 400.00 කට මා විසින් එ්  

අපයකුට අරන් දී තිපබනවා. මන්්රීීතුමා ෙැවසූ ආකාරයට බලන්පගොඩට පමහි සිට ගෑස් යනවා. පකොළඔට, 

බදුල්ලට හා නුවරට පමහි සිට භූමිපතල් යනවා. රපට් සියළු ෙැති වලට මස්පකළිපයනුයි භූමිපතල් හා ගෑස් 

පිට්ව වන්පන්. පකොපහොමද පමපහම යන්පන්.  ඉන්ධාන පිරවුම්හලිනුයි යන්පන්. ඉන්ධාන පිරවුම්හලට අපි 

පදොස් ෙවරන්පන් නැහැ. ඉන්ධාන පිරවුම්හලින් එ්  ෙවුලකින් 05 පදපන්  20 පදපන්  දමා ලබාගත හැකියි. 

එ්  පවළඳ මහපතකු ෙවසා සිටිනවා නංගිට නාවලපිටියටද, අම්මට පප්රාපදණියටද, තව්ව අ් කා පකපන්  

සඳහා පුස්සැල්ලාවටද යැවීම සඳහා පහට දින හතරපදපනකු පෙෝලිමට පයොදවන බව. හතර පදපන්  

පයොදවා එ්  අපය්  සඳහා රුපියල් 1500.00 බැගින් ෙඩි පගවා එම පවළඳමහතා භූම්පතල් ලබා ගන්නවා. 

මම ඉන්ධාන පිරවුම්හලට පදොස් ෙවරනවා පනපවයි. එ්  පුද්ගලපය්  ලග පකොපහොමද භූමිපතල් ලීටර් 100 

්  තිපයන්පන්. ඔහු පකොපහොමද රුපියල් 300.00 කට විකුණන්පන්. පම් ගැන කවුද විමසන්පන්. කවුද පම්වා 

අල්ලන්පන්. පමය විශ්යාල ප්රනශ්ය්නය්  පවලයි තිපබන්පන්. සභාෙතිතුමිය, ගරු මන්්රීීවරන් හා මා පෙෝලිපම් 

සිටයි භූමිපතල් ලබා ග්වප්ව. රාේකුමාර් මන්්රීීතුමා ෙැවසූ ආකාරයට කුමන පවළඳ මහතාද පෙෝලිපම් 

සිටිනවා දුටුපේ. පම් වතාපේදී නම් පවළඳ මහතුන්  පෙෝලිපම් සිටිනවා මා දුටුවා. නැහැයි කියන්න්ව බැහැ. 

මහානතාවපේ නිපයොජිතයන් පලස ගරු මන්්රීීවරුන් පම් සඳහා අනිවාර්පයන් තීන්දුව්  ලබාගත යුතුයි. 

ෙළමුව ප්රී.මා පිටි ප්රනශ්ය්නපයන් ආරම්භ කරමු. සියළු පදනා අ්වසන් පයොදා ලිපිය්  දී තිපබනවා. එවිට ඔහු 

ෙවසා සිටින්පන් සියළු ලිපි හා බිල්ේව තිපබන නිසා කුමන ප්රනශ්ය්නය්  ෙැමිණිය්ව කවුරු ආව්ව අපි බය නැහැ  

කියලයි. එනිසා ප්රනාපද්ය ය සභා ෙනප්ව නැති වුව්ව ගැටළුව්  නැහැ, අපිට කුම් ද කළ හැ් ප්  කියා බලය 

පයොදාගත යුතුයි. පමය අනිවාර්යපයන් යැවිය යුතුයි. පමය අනිවාර්යපයන් බැලිය යුතුයි කියන එකයි මා 

ෙවසා සිටින්පන්.       

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ානතාවපේ ගැටළු ානතා නිපයෝජිතයන් වන අපි තමයි කථා කළ යු්වප්ව.  

 
ගරු මන්ත්රීත එස්.ඒ.දිසපනපයෙ මැතිතුමප (ශ්රීක ලං.කපො.කප) 

අපි අදාල ආයතනය පවත ප්රනශ්ය්නය පයොමුකරල්ව එම ආයතනපයන් අෙට ප්රනති ාරය්  නැ්වනම් මීළඟට කළ 

යු්වප්ව කුම් ද කියලයි මා විමසුපේ. අප්කට් වලට ෙැමිණ ෙරී් ෂණ කර, මස්පකළියට ෙැමිණ බලන්න 

කියූවිට පනොෙැමිපණනවා නම් එය මුළු රටටම ෙැවසිය යුතු බව්ව ඒ සඳහා වැඩපිළිපවලකට අපි යා යුතු 

බව්ව මා ෙවසා සිටිපේ. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දරපජ් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

ප්රී.මා නිපයෝජිත මහතා සමග මම දුරකථනපයන් කතා කර අසා සිටියා පිටි පගනවි්ව තිපබන නමු්ව ඒවා 

පබදා පනොහැරීමට පහේතුව කුම් ද? කියා. එතැනට පගොස ්එහි පසේවය කරන පකපනකුපගන් ඇසුවා. අපි 

පම්ටික හැටන්වලට පගනියනවා.  කාටව්ව කියන්න එො කියා කීවා. නිපයෝජිතයන් පලස ඔබලා 

මස්පකළිය, සාමිමපල් නගරවලටයි පිටි පබදා හැරිය යු්වප්ව කියා මා කියා සිටියා. ඔවුන්ට ඩීසල් ප්රනශ්ය්න 

තිපබනවා නම් එය්ව අෙ පිළිගත යුතුයි. පිටි අඩු මිලට තිබුණ අවස්ථාපේදී්ව ඒවා වැඩි මිලට විකුණු අය වැඩි 

පිරිස්  ඉන්නවා. සියලු පද් සදහා එ් තරා ක්රසමපේදය්  හදුන්වා දිය යුතුයි. පිටි තමයි අෙපේ ානතාවපේ 

ප්රනධාාන ආහාරය. එනිසා ගරු සභාෙතිතුමිය පම් සදහා දැඩි තීරණය්  ලබා ගන්න. අෙපේ ප්රනපද්ශ්යපේ මන්ද 

පෙෝෂණය නිසා දරු මරණ ප්රනතිශ්යතය්ව වැඩි ෙවමින් ෙවතිනවා.  

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පිටි සම්බන්ධාපයන් පබොපහෝ කරුණු සාකච්ඡාවට බඳුන් වුණා. පමම කාරණාව සම්බන්ධාපයන් ොරිපභෝගික 

පසේවා අධිකාරිය සහ ත්වව ොලන ආයතනය ආදිය තිපබනවා. නමු්ව ඒ සියලු පදනා නිහඩව සිටිනවා නම් 

පමය තමයි ඒ අයට අවස්ථාව කියා ෙැහැදිලියි. ශ්රීන ලංකාපේ පමවැනි අවස්ථාව්  නැවත ලැපබයිද කියන එක 

සැක සහිතයි. අපි සියළු පදනාම පමහිදී කතා කර සිටිනවා. අපෙන් කවුරු පහෝ ධධාර්යම්වව ඉදිරිේව වී 

ොරිපභෝගික අධිකාරියට එපරහිව නඩු ෙැවරුවාද? තනි පුද්ගලපයකුට කළ හැකියි. එපමන්ම පම් ප්රනපද්ශ්යපේ 

සිදුවණ අක්රසමිකතා වලට විරුද්ධාව කටයුතු කරන්න සභාවට වගකීම්  තිපබනවා. ොරිපභෝගික අධිකාරිය 

පවත ලිපි පයොමු කරන්න අෙට පුළුවනි. ලිපියට පිළිතුරු ලබා පනොපදන අවස්ථා වලදී අෙට සභාව මගින් නඩු 
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ෙවරන්න පුළුවන්. පිටි සම්බන්ධාපයන් ප්රී.මා ආයතනපයන් විමසා සිටියපහෝව ඒ අය ළග නිවැරදි පතොරතුරු 

ඇති. පමහි සිදුවන පද් කවුරුව්ව දන්පන් නැහැ. පමහි සිටින ප්රී.මා නිපයෝජිත ළග තිපබන සියලුම පිටි  07 

ස්ටාර් (07 Star) පිටි. පිටතින් ඇති කවරය ෙමණයි ප්රී.මා කවරය. කවර ටික මුද්ර ණය කිරීම එතරම් පදය්  

පනොපවයි. පමම කාරණාව පේකරි නිෂ්ොදකයින් සඳහා්ව බලෙෑම්  එල්ල කරනු ලබනවා. නිළධාාරීන් 

තමන්පේ රාාකාරිය නිසි පලස ඉටුකරනවා නම් පමවැනි ප්රනශ්ය්න ඇති වන්පන් නැහැ. භූමිපතල් ටික ෙවා එ්  

එ්  වතුවලට පවන පවනම පබදා හැරිය හැකියි. පිටි පිළිබඳ ප්රනශ්ය්නය වහාම ොරිපභෝගික අධිකාරිය පවත 

දැනුම් පදන්න. හාල් ෙවා මස්පකළිය නගරපේ විශ්යාල ප්රනමාණය්  ගබඩා කර තිපබනවා. අපි 16 පදනාම 

එ් ව කටයුතු කලා නම් අනිවාර්යපයන්ම පහොඳ තීරණය්  ලබා ගත හැකියි. 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප)  

ගරු මන්්රීීතුමා දැන් ෙැවසුවා අළු්ව ෙණිවිඩය් . ප්රී.මා පිටිවල මිල ඩැඩි. 07 ස්ටාර් (Seven Star) නැමැති පිටි 
වර්ගය්  තිපබනවා මිල අඩු කියා. එම 07 ස්ටාර් පිටි රැපගන ප්රී.මා පිටි අසුරනයට දමා පවළදාම් කරන බව 
ෙවසා සිටියා. පමම ප්රී.මා පිටි පවළද නිපයෝජිතපේ ඉහළ නිලධාාරියා සමඟ විනාඩි 20 ්  ෙමණ මම කතා 
කළා. එතුමාපේ කතාපවන් ෙැහැදිලි වන්පන්, එතුමා පමහි සිටින නිපයෝජිතයාට ෙවසා සිටිනවා පහට 
අනිද්දා පිටි මිල ඉහළ යන බැවින් ඔබලා පිටි රැස්කර තබාගන්න යනුපවන්. මපේ මතය හා සැකය නම් එම 
ප්රී.මා පිටි පවළද ආයතනය හා පමහි නිපයෝජිතයා සමඟ සම්බන්ධාය්  ඇති බව.  පිටි මිල ඉහළ ගිය ෙසු පිටි 
කිපලෝ 1000 ්  තිබුණා නම් පදපදනාම අ්වවැල් බැද පදපදනාම ෙඟාව ලබා ගන්නවා කියන එකයි මපේ 
සැකය. එනිසා පවළඳ නිපයෝජිත මහතා ෙවසා තිපබනවා පමය කිසි පකපනකුට වැලැ් විය පනොහැකියි, 
පමම ප්රී.මා පිටි නිපයෝජිතකම මමයි සිදුකරපගන යන්පන්, පතොරතුරු සියල්ල මා ළඟ තිපබනවා කියා. 
මන්්රීීවරුන් සියළු පදනා හාල්ොරුවන් කියා ඔහු පනොසිතිය යුතුයි. අපි පමතැන පෙොල් ගාන්න පනපවයි 
ෙැමිණ සිටින්පන්. එනිසා කරුණාකර සභාෙතිතුමියනි, පමයට අනිවාර්යපයන් සෑම වගකීම් ම ඔබතුමිය 
භාරපගන මන්්රීීවරුන් සියළු පදනාපේ අ්වසන්  ලබාපගන පම් සඳහා අනිවාර්යපයන් තීන්දුව්  ලබාගත 
යුතුයි කියලයි මපේ මතය. පවළඳ මහතුන්ද පම් පිළිබඳව කටයුතු කරන පලස අ්වසන් කර ලිපිය්  ලබාදී 
තිපබන බැවින් ගරු මන්්රීීවරුන්හට අද දිනම පමය පයොමුකර සභාෙතිතුමියද අ්වසන් කර වහාම පම් සඳහා 
කටයුතු කරන පලස ඉල්ලා සිටිනවා. 
 

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

මස්පකළි පෙොලීසිය පිලිබඳව, නගරපේ පිහිටා ඇති සියලුම ගබඩාවන් සම්බන්ධාපයන් ානතාවට විශ්ය්වාසය්  

තිපබනවා ද කියා මම දන්පන් නැහැ. මට නම් විශ්ය්වාස නැහැ. හමුදාව ගැන්ව විශ්ය්වාසය්  නැහැ. විපශ්යේෂ 

කාර්ය බලකාය පිළිබඳව ෙමණ්  විශ්ය්වාසය්  තිපබනවා. ඒ අයට පම් පිළිබඳව ෙවසා සිටියපහෝව කටයුතු 

කරයි කියන විශ්ය්වාසය තිපබනවා. මා හා ගරු සභාෙතිතුමිය දීර්ඝ කලකට ෙසුව  පබොපහොම අමාරුපවන් 

මස්පකළිය පෙොලීසිය පවත ෙැමිණිල්ල්  කළා. ෙැමිණිල්ල සටහන් කර ග්වප්ව නැහැ. නමු්ව ඒ හා 

සම්බන්ධා අයට  පම් පිළිබඳව ෙවසා තිබුණා. පමය මැයි මස 26 වැනිදා සිදුවූ සිද්ධිය් . පමය සිදු වූපේ 

ඉන්ධාන පිරවුම්හල තුලයි. එදින එහි සිටි සියලු පදනා විරුද්ධාවාදීන් වූවා. CCTV කැමරා සවි කරන පලසට 

පල්කම්තුමාහට මා ෙැවසුවා. එතුමා වහාම ඒ සඳහා අවශ්යය කටයුතු සිදුකළා. නමු්ව ෙසුදින එනම්, 27 වැනිදා 

උදෑසන ඉන්ධාන පිරවුම්හපල් ඩීසල්, පෙට්ට්රල්, හා භූමිපතල් තිබුපේ නැහැ.  එදින ත්රිමපරෝද රථපේ පිටුෙස 

සිට කහ ෙැහැති කෑන් එකකට ඉන්ධාන ලබාග්ව සම්පූර්ණ වීඩිපයෝ දර්ශ්යනය ගරු සභාෙතිතුමියද දුටුවා. පමම 

වීඩිපයෝ දර්ශ්යනය මම යම්කිසි සමාා මාධාය ාාලය්  ඔස්පසේ ප්රනසිද්ධා කර තිබුණා නම් ඉන්ධාන පිරවුම්හල 

වහන්න සිදු පවනවා. ානතාව කුපිත පවනවා. සාමිමපල් ප්රනාපද්ශ්යපේ ත්රිමපරෝද රථය්  සඳහායි පමය ෙටවා 

තිපබන්පන්. පෙොලිස් නිලධාාරීන්ද සහය ලබාදී තිපබනවා. පමවැනි වැඩවලට අවශ්යය ක්රිායාමාර්ග ලබාගත 

යුතුයි. පමම වීඩිපයෝ දර්ශ්යනය පයොමුකළ යුතු තැනට පයොමුකිරීමට අවශ්යය කටයුතු සූදානම් කරමු.  

මීළඟ විෂය තමයි මෑතකදී මස්පකළිය නගරපේ සහල් නැති බවට මුහුණු පෙොප්ව සඳහන් කර තිබුණා. ඉන් 

ෙසුව එය ස්ව ය කථාව්  බවට ේවවුණා. මස්පකළිය නගරපේ පිහිටි කිසිදු කඩයක සහල් තිබුපේ නැහැ. 

උපද් වරුපේ තිබුණ සහල් පතොග සියල්ල සඟවා සිටියා. පිටි වලට්ව පමපලසමයි සිදුවුපේ.  භූමිපතල් සඳහාද 

විශ්යාල හිඟය්  ෙවතිනවා. ගෑස් සහ භූමිපතල් පමහි සිට පකොළඹට යවනවා. නිපයොජිතයින් පමම සිද්ධීන් 

දන්නවාද මම දන්පන් නැහැ. ානතාව නිසා තමයි පම් අය මුදලාලි පවලා සිටින්පන්. පම් සියලු පදනාටම 

ප්රනතිවිොක තිපබනවා. ඒ අනුව පමම පයෝානාව මගින් සුදුසු ක්රිායාමාර්ග ගන්පන් නම් ානතාව මුහුණ පදන 

ගැටළු සඳහා එ් තරා ආකාරයකට විසදුම් ලබාදිය හැකියි. 
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ගරු මන්ත්රීත එස්.ඒ.දිසපනපයෙ මැතිතුමප (ශ්රීක ලං.කපො.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, සභාෙති කියන්පන් පම් නගරපේ ෙළමුවන පුරැවැසියයි. එතුමියපේ යම්කිසි ප්රනශ්ය්නය්  

සඳහා ආයතනයන්හි සභාෙතිවරුන් සවන් පනොපදන්පන් නම් එම ආයතනවල සිටින ප්රනධාානීන් හරහා 

ඔබතුමියට පකළින්ම දුරකථනපයන් කතාකර පම් පද් විසදිය හැකියි පන්ද?  එය ක්රිායා්වමක කළ හැකියි 

පන්ද? පමම නගරපේ ෙළමුවන පුරවැසියාට පම් අයුරින් ප්රනශ්ය්නය්  තිපබනවා නම් සාමානය බිම් මට්ටපම් 

සිටින අපන්  පුරවැසියන් සඳහා පකොපහොම ප්රනශ්ය්න ඇතිද? එනිසා එම බලය ක්රිායා්වමක කරපගන එම බලය 

අතට අරපගන වැඩකළ යුතුයි. ඒ අදාල සමූෙකාර ආයතනය තමයි ඉන්ධාන පිරවුම්හල ෙව්වවාපගන යනු 

ලබන්පන්. එයට අදාලව සිටින උසස් නිලධාාරීන්ට පම් ගැන කරුණු පයොමු කළපහෝව එම අවස්ථාපේදීම පම් 

සඳහා ක්රිායා මාර්ගය්  ගත හැකියි. එය පනොදන්න එක තමයි තිපබන ප්රනශ්ය්නය.  

 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ඉන්ධාන පිරවුම්හපල් කළමණාකරන මහතාට මම දුරකථන මාර්ගපයන් කතාකර විමසා සිටියා පමම 

පටෝකන් ලබාදීපම් ක්රසමපේදය පකොපහොමද කරන්පන්?, කාටද පමය ලබා පදන්පන් කියා. ඔහු ෙැවසුවා 

පටෝකන් ලබාදීම සිදු කරන්පන් පෙොලීසිය මඟින් බව. පටෝකන් එක පෙොලීසිපේ ලබාපදන බව මහානතාව 

දැනුව්ව කර තිපබනවාද? පෙොලිපේ රාාකාරිය පමයද කියා මම විමසුවා. එවිට එතුමා මපගන් ආෙස්සට 

විමසා සිටිනවා ප්රනාපද්ය ය සභාපේ මන්්රීීවරුන්පේ රාාකාරිය අපප් ඉන්ධාන පිරවුම්හලට අත ගහන එකද 

කියා. පෙොලීසිපය රාාකාරිය එය නම් ඔබලාපේ රාාකාරිය පමයද? ඇයි සභාව පම් සඳහා අත දාන්පන් කියා 

විමසනවා. අපි සමූෙකාරයට අත දානව නම් පුද්ගලපය්  වශ්යපයන් කළමණාකාරතුමාට අත ගහනවා කියන 

එකපන් පමහි ප්වරුම. එපහම පනපවයි. අදාල ආයතනය පිළිබඳවයි අපි කතා කරන්පන්. අපප් සභාවට කතා 

කිරීමට අවශ්යය නම් ඒ සඳහා සභාෙතිතුමිය හා පල්කම්තුමා සිටිනවා. ඒ ආකාරපයන් පමහි භාරව සිටින අය 

තමයි පමය භාරගත යු්වප්ව. එ්  පුද්ගලපය්  සඳහා පකොපහොමද ලීටර් 100 ්  ලබාදුන්පන්, පෙෝලිපම් සිට 

ලීටර් 5 ්  10 ්  බැගින් ලබා ග්වතාද? කියා විමසා සිටියා. පම් නිසා තමයි ක්රසමපේදය්  සකස් කළ යු්වප්ව. 

එනිසා පම් සඳහා වහාම තීන්දුව්  ලබාගත යුතුයි. නැ්වතම් මහානතාව ොරට බැහැල යම් ප්රනශ්ය්නය්  සිදුවුව 

පහෝව එහි වගකීම අෙට භාරගන්න බැහැ. 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ඔේ, එතැනට කවුරුන් ෙැමිණ කෑගසා සිටිය්ව, ඒ අය නිසි අයුරින්මයි වැඩකටයුකු ඉටුකර සිටින්පන් කියා 

ත්රිමපරෝදරථ හිමිකරුවන් කියා සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

සමූෙකාර සමිතිය කියන්පන් අෙපේ ආයතනය්  තමයි. නමු්ව ඒ අය සිතනවා එම ආයතනය අධී් ෂණය 

කරන්න කිසිපව්  නැහැ කියා. අෙ විසින් ඉටු කරන සියලු කටයුතු පකොමසාරිස්තුමා පේ සිට ගරු 

ආේඩුකාරතුමා, පකොමසාරිස්තුමා, සහකාර පකොමසාරිස්තුමා වැනි අය අධී් ෂණය කළ යුතුයි. පමවැනි පද්  

සිදුවන අවස්ථාපේදී ඒ අය ෙැමිණ ෙරී් ෂා කළ යුතුයි. පමම සභාපේ යම් ගැටලුව්  මතුවන අවස්ථාපේදී 

වහාම අෙට ලිපි පයොමුකර සිටිනවා. සමූෙකාර සමිතිපේ සිදුවන ගැටළු සම්බන්ධාපයන් මම මීට පෙර සභාවට 

ෙවසා තිපබනවා. පකොවිඩ් වසංගත කාලපේ දී සියලුම ආයතන සම්බන්ධා කර කමිටුව්  ේව කර තිබුණා. ඒ 

අවස්ථාපේ ගැටළුවලට ෙහසුපවන් විසඳුම් ලබාගත හැකි වූවා. දැන් එපලස සිදු පනොකරන්පන් ඇයි? පමහිදී 

දකින්න තිපබන ප්රනශ්ය්න සියල්ල සෘුවවම ගරු ආේඩුකාරතුමා පවත දන්වන්න. සමූෙකාර සමිති 

සාමාජික්වවය පිළිබඳව ද කරුණු තිපබනවා. සාමාජික්වවය වැඩිකර ගැනීමට කටයුතු කළ යුතුයි. 

 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 08 

ප්රී මප පි ස සම්බන්ධකයන් ජනපධිපති කල්ෙම් ෙපර්යපලය, ගරු ආණ්ඩුෙපරතුමප, දිස්ත්රිළේ කල්ෙම්තුමප, 

පපරිකවෝගිෙ අධිෙපරිය යන ආයතනවලට ලිපිකයොමු කිරීමට තීරණය ෙරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 09 

මස්කෙළිය නගරය තුල විවිධ කසේවප සමූපෙපරය මඟින් ඉන්ධන ලබපදීකම්දී මහජනතපවට විවිධ 

ගැටු ෙපරී තත්වයන් මතුවන බැවින්  ඉන්ධන ලබපදීම සාහප ක්රීමක දයේ සෙසේර කදන කලස 

ඉල්ලමින් සමූපෙපර කෙොමසපරිස්තුමපට ලිපියේ කයොමු කිරීමට තීරණය ෙරන ලදී.  
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ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප)  

මාපේ මීළඟ පයෝානාව වන්පන්, මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාපේ පසේවය කරන තාවකාලික පසේවකයින් සහ 

සනීොර් ෂක පසේවකයින් පිළිබඳවයි. පමම පසේවකයින් සියලු පදනා ස්ථිර කළ යුතු බවට විවිධා අවස්ථාවලදී 

පමම සභාව මගින් ඉල්ලා සිටියා. අෙපේ ප්රනාපද්ය ය සභාව පිළිබඳව පහොඳ නාමය්  ලැබී තිපබනවා නම්, ඊට 

පහේතුව සනීොර් ෂක පසේවකයිනුයි. රිකාටන් කසළ කළමනාකරණය කිරීපම් කටයුතු වල පබොපහෝ තරුණ 

තරුණියන්  නියළී සිටිනවා. සභාපේ සිටින අපනකු්ව නිලධාාරීන් සියලු පදනාට ස්ථීර ේවවීම් ලබාදී 

තිපබනවා. නමු්ව පමම තාවකාලික පසේවකයින්ට ෙමණ්  ස්ථීර ේවවීම් ලබා පනොදුන්පන් අයි? ඊට පහේතුව 

කුම් ද? 

 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පම් කාරණාව සම්බන්ධාපයන් සභාපවන් ඉටු කළයුතු සියලු කාර්යයන් ඉටුකර තිපබනවා. අමාතයතුමා හට 

නාම පල්ඛ්යන විස්තර්ව ලබාදී  තිපබනවා. 

ගරු මන්ත්රීත කේ.රපජ්කුමපර් මැතිතුමප (එ.ජප.ප)  

සභාවට යහේව නාමය්  ලබාපදන පම් අයට ස්ථීර ේවවීම් ලබාදිය යුතුයි. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

මීළඟට ගරු මන්්රීී ී. ආනන්දන් මැතිතුමා පේ පයෝානාව ඉදිරිේව කරන පලසට ඉල්ලා සිටිමි. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

මාපේ ෙළමුවැනි පයෝානාව වන්පන්, වතු ආශ්රිැත ප්රනපද්ශ්යවල පිහිටි මුඩු ඉඩම් පිළිබඳවයි. රටතුල ඉතා 

ඉ් මනින් සාගතය්  ඇතිවනු ඇතැයි සියලු පදනා ෙවසා සිටිනවා. එනිසා පගොවිතැන මගින් ආහාර සෙයා 

ගැනීපම්  ක්රිායාමාර්ග ගන්නා පලස සියලු පදනා විසින් ෙවසනු ලබනවා. රපට් ඇති මුඩු ඉඩම් භාවිතා කරමින් 

පගොවිතැන් කරන පලසට රපට් අග්රාාමාතය තුමා ද ෙවසා තිපබනවා. ගම්මාන සඳහා පමය සුදුසු වුවද වතු 

ප්රනපද්ශ්යයට පමම ක්රසමය සුදුසු වන්පන් නැහැ. වතු ආශ්රිැත ඉඩම් සියල්ල එ් තරා සමාගම්  යටප්ව ෙවතිනවා. 

පමය ඉටු කළ හැ් ප්  සමාගම් සමඟ සාකච්ඡා කර ලබා දුනපහෝව ෙමණයි. එනිසා පම්වා ලබාදීමට 

කටයුතු කළ යුතුයි. පමම මුඩු ඉඩම් තරුණයින්ට ලබා දීමට කටයුතු කරන්පන් නම් විවිධා ප්රනපද්ශ්ය සඳහා 

ආහාර ද්ර වය ලබා දීමට ඔවුන්ට අවස්ථාව ලැපබනවා. හැකි ඉ් මනින් වතු ෙරිොලනය සහ සමාගම් සමග 

සාකච්ඡා කර ඒ සඳහා කටයුතු කරන පලසට ඉල්ලා සිටිමි. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ගරු මන්්රීීතුමනි, වතුකරපේ පිහිටි මුඩු ඉඩම් සම්බන්ධාව පතොරතුරු ලබාපගන තිපබනවා. හැකි ඉ් මනින් 

සමාගම් සමග සාකච්ඡා කරනු ඇතැයි අදහස් කරමි. අපි්ව බලෙෑම්  කරමු. 

තීරණ අංෙ 10 

මස්කෙළිය නගරක  වයපපපරිෙයන් විසින් කවළා වපණ්ඩ වල මිල ගණන්  වැියකයන් විකිණීම හප ද්රයවය 

සකවප, ගබඩපෙර තබප ගැනීම සම්බන්ධකයන් පපරිකවෝගිෙ කසේවප අධිෙපරිය කවත ලිපියේ කයොමුකිරීමට 

තීරණය ෙරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 11 

අතයපවශය වපණ්ඩ කබදප හැරීම සාහප ක්රීමක දයේ සෙස්ෙර ගැනීමට මස්කෙළිය ප්රාපකීය ය සවපව, 

මස්කෙළිය කපොලීසිය, කසෞඛ්යය ෛවදය නිලධපරී ෙපර්යපලය, විවිධ කසේවප සමූපෙපර සමිතිය හප කවළා 

සංගමය සහ ගෑස් නිකයෝජිත ආයතන සමක සපෙච්ඡපවේ පැවැත්වීමටත් ත්රීත කරෝද රා සදහප අය ෙරන 

ගපස්තුව සම්බන්ධකයන් ත්රීත කරෝද රා සංගම් සමග සපෙච්ඡප කිරීමටත් තීරණය ෙරන ලදී. 
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ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

එපසේ ලබාගන්නා අවස්ථාපේදී ග්රාාම නිලධාාරි මහතා ද සම්බන්ධා කරගනිමින් ප්රනාපද්ය ය සභාව මගින් පමම 

ඉඩම් ලබාදීමට කටයුතු කළ යුතුයි. නැතිනම් මුඩු ඉඩම් පිටස්තර පුද්ගලයින්ට ලබාදීපම් අවසථ්ාව්  ද උදා 

පේවි. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ඔබතුමා ෙවසන පද් නිවරැදියි. නිේපවලි වතු ප්රනපද්ශ්යපේ පමවැනි සිදුවීම්  සිදු වී තිපබනවා. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පමම කරුණ පිළිබඳව වැඩි අවධාානය්  පයොමු කළ යුතුයි. සභාව මගින් පම් සඳහා කමිටුව්  ේව  කරන්පන් 

නම් වඩා්ව සුදුසුයි. 

ගරු මන්ත්රීත එස්.සුකර්ෂ්කුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

ග්රාාම නිලධාාරි මහතා පම් පිළිබඳව දැනුව්ව කලා නම් වඩා්ව සුදුසුයි.  අදාල අමාතයාංශ්යය්ව පම් පිළිබඳව 

දැනුව්ව කරන්න. 

 

ගරු මන්ත්රීත ටී.වසන්තකුමපර් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

පම් පිළිබඳව සමාගම් සමග මම්ව සාකච්ඡා කරලා තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ත්රීත පී.ආනන්දරපජ් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

දැනට වතුකර ප්රනපද්ශ්යපේ පබොපහෝ තරුණයින් රැකියාව්  පනොමැතිව සිටිනවා. පම් පිළිබඳව මම කෘි කර්ම 

පදොර්තපම්න්තුව සමග කතා කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පම් පිළිබඳව ප්රනාපද්ය ය පල්කම් සමඟ සාකච්ඡා කළ අවස්ථාපේදී ග්රාාම සංවර්ධාන සමිති සහ අපනකු්ව සංගම් 

ඒකාබද්ධා වී පෙොදු වැඩසටහන්  දිය්ව කරන පලසට ෙැවසුවා. ඒ සඳහා වූ වැඩ කටයුතු අපි දැනට ආරම්භ 

කරල තිපබනවා. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පකොට්ඨාශ්ය මට්ටමින් ග්රාාම නිලධාාරී සම්බන්ධා කර ගනිමින් ඒ සඳහා වූ වැඩකටයුතු ආරම්භ කරන්න. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

මාපේ මීළඟ පයෝානාව වන්පන් අධික වර්ෂාව නිසා දැනට ෙැතිපරමින් ෙවතින පඩංගු පරෝගය පිළිබඳවයි. 

නිවපසේ එකතු වන කසළ වලින් අවශ්යය, අනවශ්යය කසළ විධිම්වව පවන්කර ගත යුතුයි. කසළ පවන් කර 

එකතු කර ගනිමින් ඒවා පෙොපහොර බවට ේව කළ හැකියි. මට ෙැවසිය යු්වප්ව පම්යයි. පඩංගු පරෝගපේ 

පරෝගපේ වයාප්තිය පම් වන විට වැඩිවී තිපබනවා. පම් වන විට එක ෙැ්වතකින් ආර්ථික ප්රනශ්ය්න. අපන්  

ෙැ්වපතන් පරෝහල්වල පබපහ්ව හිඟතාවය ෙවතිනවා. පමවැනි අවස්ථාවක පරෝග ත්ව්වවය වැඩි වුපනෝව 

අපි පකොපහොමද ඒ අයව පේරා ගන්පන්. එනිසා කසළ පවන්කර ගැනීම සහ ඒවා පෙොපහොර බවට ේවකර 

ගැනීම පිළිබඳවු කරුණු සම්බන්ධාපයන්  ානතාවට කරුණු ෙැහැදිලි කර දිය යුතුයි. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පකොට්ඨාශ්ය මට්ටපමන් පම් සඳහා  කටයුතු කරන අතර, පම් සමගම මා විසින් ෙවසන ලද ම්වද්ර වය නිවාරණ 

පිළිබඳ කාරණාව ද සම්බන්ධා කරගන්න. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ම්වද්ර වය නිවාරණ සම්බන්ධා සියලුම වගකීම ආර් ෂක අංශ්යය පවත තිපයනවා. අෙට පතොරතුරු ෙමණ්  

ලබා පදන්න පුළුවන්. ඒ අය ක්රිායාමාර්ග ගත යුතුයි. දරුවන් පමපහකාර පසේවයට පයොදා ගැනීම පිළිබඳව 
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සභාපේ දී මීට පෙර ෙවසලා තිපයනවා. ඒ සම්බන්ධාව ක්රිායාමාර්ග අරපගන තිපයනවද? ඒ අයට්ව පම්ප්  

සම්බන්ධාතා තිපයන්පන පුළුවන්. තවද කසල පිළිබඳව තීරණය්  ලබා ගන්න. මාපේ අවසන් පයෝානාව 

වන්පන් අෙපේ ප්රනාපද්ය ය සභාපවන් සිදු කරන කාබනික පෙොපහොර පිළිබඳවයි. පමම කාබනික පෙොපහොර 

පකතරම් දුරට ප්රනපයෝානව්ව පවනවද? 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පබොපහෝ පදපන්  පමම කාබනික පෙොපහොර මිලදී ගන්නවා. පහොඳ ප්රනමිතිපයන් යුතුව තිපබනවා. ආරම්භපේදී 

නයිට්රාන් ප්රනමාණය වැඩිපයන් අඩංගු බවට කිේවා. දැනට එය සමාන කර ගැනීම සඳහා ක්රිායාමාර්ග ලබාපගන 

තිපයනවා. තුන් වන වතාවට්ව ෙරී් ෂණය සඳහා යවලා තිපයනවා. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

පම් සම්බන්ධාව ෙරිසර අධිකාරිපේ නිලධාාරීපයකු සමග මා සාකච්ඡා කළ අවස්ථාපේදී පමම පෙොපහොර 

අෙපේ ෙසට සුදුසු නැති බව ෙැවසුවා. පම් ද් වා නිවැරදි බවට ෙරී් ෂණ වාර්තාව ලැබිලා නැති බව්ව 

ෙැවසුවා. එපසේ නම් අපි පෙොපහොර පවළඳාම්  සිදු කරමින් ානතාව රවටනවද? නමු්ව පමම  පයෝානාව මා 

ඉදිරිේව කිරීමට පවන්ව පහේතුව්  තිපයනවා. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

ෙළා්ව ොලන සහකාර පකොමසාරිස් කාර්යාලයට්ව පමම පෙොපහොර රැපගන ගිහින් පහොඳ ඵලදායිතාව්  ලබා 

පගන ඇති බවට ෙවසලා තිපයනවා. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

අපි පයෝානාව ඉදිරිේව කරන්පන් ගරු සභාෙති තුමියපේ ලිපිනයටයි. ඊළඟට පයෝානාව පයොමුපවන්පන් 

පල්කම්තුමාටයි. පම්වා සෘුවවම නිලධාාරීන්ට යන නිසා තමයි මා පමහිදී කතා කපළේ. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පයෝානාව සම්පූර්ණපයන් ලිඛිතව ලබා පදන්පන් නම් පමවැනි ගැටලු මතුපවන්පන් නැහැ. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දන් මැතිතුමප (එ.ජප.ප) 

ඇ්වතටම පමම කාල වකවානුපේදී සහනදායි  අඩු මිලකට පමම පෙොපහොර ානතාවට ලබා දිය යුතුයි යන 

හැඟීමකින් තමයි පමම පයෝානාව මා ඉදිරිේව කපල්. 

ගරු මන්ත්රීත පි.ආනන්දරපජ් මැතිතුමප (ලං.ෙ.කෙො) 

පමම පෙොපහොර සමග පගොම්ව  මිශ්රම කරග්වතානම් තව්ව ප්රනමිතිපයන් වැඩි පවනවා. 

ගරු සවපපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කෙො) 

පම් සමඟ අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙව්වවාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව ස්තූතිවන්ත 

පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කර සිටිමි.  

 

ස්තූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

සභාෙති,       පල්කම්,  

මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාව,      මස්පකළිය ප්රනාපද්ය ය සභාව,  

මස්පකළිය.       මස්පකළිය. 

 


